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- PH 92;444

-  Two copié

. To Newark (2)

'é‘ofméflétterheédeemb

Setting forth infoprma ‘on'receivédifrem,highly‘eaaf;dentialn

sources concerning the activities of ANGELO BRUNO, =~
o '“”"'Tb'néwjyorkpyz‘-i;ffde“eapiésgeffajletterhgad
‘memo Setting‘/er-h~1-1ermation‘rece1ved“frem highly -
canfidqntial_seurcesfeeneerning the activities of
'ANGELG?BRUNQ‘i'- ‘ c ‘ ' .

- ADMINISTRATIVE DATA _
: Thé;fellowing»1nfermation was obtained from

PH 614-C-TE, and is of such a sensitive nature that 1% ig

not being ineluded in théibody-of'this,report:
Money | . ‘ \ |
| On 3/31/64, informant advised that ANGELO BRUNO

gave RALPH SCHWARTZ $2000 1n $10.00 bills, which were =
exchanged by SCHWARTZ for $100 bills at the Broad Street

Trust‘cempany¢ Bth'andJChristian Streets, Philadelphia.
- n the same date BRUNO gave RALPH SCHWARTZ $3000 1in
$10.00 bi11s; which Werezexehamged by SCHWARTZ at the
-First Pennsylvania Banking,and_Trusb Gompany;ﬂ7th.and
,Porter'streets;;Philadelphia;v‘~ o
On'&/i&/é&; BRHN@Hg&vegRALPH;SCHWARTZ.$2©OO in
$20.00 bills'and'SGHWAREeraised them to $1500;1n,$100;

b;lls,vand $500ﬁini$5Q;Q0,bills'at'the Broad Street Trust

~ Company.
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PH 92-Uik

' GOLOB on the payroll. The letter stated that: J

3/19/64 'BRUNO gave RALPH SCHWARTZ $2000° 1n

;$20 .00 bills, whieh were" elevated to $100 bills at_ the
. Broad Street Trust CQmpany. 5;_

On 6/16/6& BRUNO gave RALPH SCHWARTZ $10 000 -
in small bil1ls to be raised to bills of higher denomina-

;“tion. Bills were exchanged as follows-

1. $1000 in $1.00 and $5.00 denominations were -

exchanged at Beneficlal Savings. and Loan Asseciation,
‘Broad Street and Snyder Avenue, Philadelphia. Y

2. $2000 in $10.00 bills were exchanged fer
$100 bills at the Pennsylvania Saving Fund Soclety.

) 3. $2000 in $10.00 bills were exchanged for
$100 b1lls at the Bread Street Trust Company, 8th and .
Christian Streets.

. $5000 1in '$50.00, $20. 00, ‘and $10.00
denominations were exchanged at the ‘Broad ‘Street Trust
Cempany for & Treasurer's check in ‘the name of ANGEL@
BRUNO' s attorney, THOMAS MC BERIDE, .

,BEN.GOLGB

' - On’ 5/23/64 ANGELO BRUNO told PH 614-c-TE
that GOLOB regrets having left the ‘Philadelphia area to

“1ive in the Miami, Fla., area. ‘BRUNO stated that when

GOLOB was ‘employed by him as Manager of the Garden State
Vending company, GOLOB was paid $200 per week; $50.00 for
expenses; a car; and 40¢ ef the business. .

5

on 5/28/64 PH 614-0-@3 advised that ANGELO
BRUNO received a. letter from BEN- GGLOB which was addressed

to: BRUNO'S office manager, RALPH SCHWARTZ The letter :

in the Deminican Republic waa bad and he refused/te put

- C -
(COVER PAGE
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PH 92-4i4

and are stealing between $300 and $400 per week. In = |
addition, FROMKIN has slot machines at Coney Island, as

well as other locations throughout the City of Santo

and MONK are collecting eoins from. the machines for FROMKIN

"Dbminéé;‘_FRGMKINJtéld,GQLOthé*is,ﬁaw“ﬁédﬁiredutefﬁay

$800 more per month to the Dominican Republic in order.
'to;renéW{his”ygarly[géntraét»to*apéraﬁe,Coney”Islandi '
GOLOB indicated he was returning to the United States in
a week and desired to see BRUNO, L

Travel

. .0 3/31/6k, ANGELO ERUNO, aecompanied by
NICHQLASTBIGCGLQ,‘Iéft PénniJeﬁSé?EVéndingpcompany at

11:50 a.m. BRUNO used the autemobile of RALPH SCHWARTZ,
according to PH 614-C-TE, = Informant again observed . |

,SCHWRRTZ'”Eutéﬁébilé“at”lezaﬁTpﬁm;ién”,z1/64;,;mhef-

@dembtér[réflectedfthat'thf_éuﬁamobiie”ﬁédﬁtra?éiedg{v

1223.3 miles WhiievBRUNO-had;ip in his possession. - #: .

DR, ARISTIDE MANOPULO, Central Bureau, Criminal

~ Division, Italian Natiénal_Palice,.Rome, Italy, advised

on 12/16/63 that ANGELO BRUNO has been declared undesirable
by_ItalianyPoliceiAuthorit;eSjandaweuld;not be permitted

‘to re-enter Italy (/52 Yu)
_Cenqérni{

FBI

PH 614-C-TE advised on 7/9/64 that he observed
two Agents of the FBI known to him speaking with ANGELO

BRUNO in the vieinity of 8th and Christian Streets., About
20 minutes later ANGELO BRUNO, in the presence of

1nf°Pmaﬁt¢'WaS~aSkedtb?iG@LEMBIA;MAIORIELLO;LWife.Off.
ALPONSO MAIORIELLO, if the Agents had been looking for a
"nete:”-_BRUNG"Said'VNa"-1u”res§ense to :COLUMBIA!'s

~Question, and went on to tell PH 614-C-TE and COLUMBIA

that the President of the United States takes money,
the senators take money, the judges take money, but he
sald no FBI Agents.take-money;'a@d that the Agents

ipe
COVER PAGE-
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- frequency of intimate contact with

PH'»92-#444

gutside hed refused 1t. e said that in'America, the FEr

- "18 ‘the only people" who would not take money, _He went: on
;ﬁojsay”ﬁhaﬁ’yeu'ébﬁld“acéuse,theTFBI or‘anythinswelge;

f;‘:XFQRﬂANTS:”

T Symbols have been used only where necessary.

”Mulﬁible“Tﬁsymbalxwas‘gged,fcr‘PH}614¥G4TE;t®7pr6Vidé“

fﬁ#thér'prétéétian‘beeéuseiéffhiS"senéitive nature and
PH T-1 T ©  PH 614-C-TE, |
- Gontacted by SA JOSEPH A,VERICA

PH T-2 : :?_. :'Rﬁ 614*CPTE, : o
o ‘ - Contacted by sA JOSEPH;A-.VERICA_ '

PH 7-3 I PH 614-C-TE, o
T (Contacted by SA JOSEPH A.VERICA

= 1 gof 21013

PH T-5 . ' ~CSNY 1 :
S ' ‘ "j(Dunband~Bradstreet,
 Contacted by IC WILLIAM
PH T-6 | NY 4263-p¢, \
e _ Contactedjby'SA-WILLIAM J.
- .CRUMLEY, JR. L ,

PH T-7 - PH 665~C-TE, : |
L o vcontacted;by'SA;FREDERIGK 7.
' HOULIHAN LT
PH T-8 . PH 672-C-TE, .
o o ' Genbaebed;by SAS-J,‘ROBERT
PEARCE and EDWARD D, HEGARTY

- FE -
| COVER PAGE
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PH 92-4lil

PH T-9

PH T-10

PH T-11

PH T-12

PH T-13
PH T-14

PH T-15

PH T-16

PH T-17

PH T-19
PH T-20

PH T-21

COVER PAGE

- WILLIAM SCHETTER

(By request), . u .
Contacted by SA JOHN F, PHELAN,JR,

PH 614-C-TE, -
Contacted by SA JOSEPH A, VERICA

- DAVID MALONE,

Former Assistant Commissioner,
Philadelphia Police Department,
antactgdAbyWSA DAVID_E. WALKER

Legal Attache, -
Rome, Italy

PH 571-C#

PH 599-C-TE |
Contacted by SA DAVID E, WALKER

PH 699'C: .
Contacted by SAS MAX D, BROWN

and JOHN F, PHELAN, JR,

MM 837-C#

MM 897-PC

PH 623-C#

. PH 591-C#.

PH 677-PC,

~ Contacted by SA JOSEPH A. VERICA

-,F -

HERBERT HORAN,

Chalrman of the Board,

Broad Street Trust Company

(By request), '
Contacted by SA  JOSEPH A, VERICA.

T T
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«.hes West*MarkgE%Street

had an app°1ntment'dﬂri88‘theﬁafternoon”with“s
?aPpointment BRUNO kepb'wh

 Elghth and Christian Str

*j%vggh arrlved at approximately M:15 and departed at approximately
l : p.m.'~ .

P R . ) N ) m‘ \
{ L : to

PH 92-444 R .

 EDHidbs .-
(1)

SAINATORE\/ A

e

fﬁ T-l advised on March 5, 1964 that A

ELO. BRUNO
AAVENA, which

A i

”1le he was in the co;lény r JAMES

PH T-l adviaed on March 28,.1964, that he 1earned
from GEORGE. KATZ, former manager of prizefighter CHARLES SONNY

Q:LISTGN, ‘that two and onerhalf per cent of LISTON!'s share of his -
- fight proceeds goes to Cemden a#torney SAM AVENA, ' Subsequent -

Yo the LISTON-PATTERSON bout, a new contraet was' negotiated

" and’ SAM AVENA from that date on received five per cent of LISTON'S

“~earningg rathsr than the twv and onephalf per eent previously
'rece ve c'

PH Te2 advised on April 3, 1964, that SALVATORE

_,AVENA had made efforts during the day- to contact ANGELO BRUNO.
1_AVENA was unsuceessful as far as the 1nformant recalled '

' : PH T-2 advised on April 8, l96& that SAINATORE AVENA

met in the rear room of" ALFONS@ MAIQRIEIIO'S ‘barber ‘shop at
reets with ANGELO" BRUNO, IGNAZIO DENARO,
_____ : , ‘Subgequently, DENARO and" IEZZT" departed, B
leaving BRUNO and ‘AVENA to talk privately. Informant stated

| PH T-4 advised on April 29, 1964 that ANGELO BRUNO
and (FNU) MARGOLIS met with SALVATORE AVENA in AVENA's Camden,
N. J., office, MARGOLIS was desoribed by PH T-lI as a person

A'associated wlth SONNY LISTON;: hence, it would appear thils person
Wasé intfaet, SAM MARGGLIS, who 1; a part-owner ‘of SONNY IJSTON'S ,
- eontract. - , '

15 o |
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PH_92-4hk
(2)

o PH T-2 advised on April 29, 1964, that ANGELO BRUNO
had made an appointment with SAM AVENA to meet with AVENA
in AVENA's Camden, N. J., office,

PH T-2 advised on May 21, 1964, that SAM AVENA
attempted to. qontaot ANGELO BRUNO and was unsuccessful in .
“his efforts, : -

. PH T-3 advised on July 27, 1964 that SALVATORE AVENA,
accompanled by SAMUEL MARGOLIS, visited the Friendly Bar at =
Eighth and Washington Avenue, Philadelphia, Pa,, for the purpose

- of meeting with ANGELO BRUNO, PH T-3 stated that this meeting
did not take place because BRUNO had departed from the bar
prior to their arrival. c

WILLIAM VERONA
2830 ‘South Eighth Street
HPhiladel_hia- Pa,

© PH T-2 advised on April 29, 1964 that FRANK NARDUCCI
wanted to borro 2,000 from ANGELO BRUNO for the purpose of
buying out WILLIE ONAlfs interest in the liquor license for
the American Legion Gold Star Post, which AVERONA operates

at Eighth and Federal Streets or at Eighth and Wharton Streets,

_Philadelphia, Pa, BRUNO on this occasion refused to loan
- NARDUCCI the required money.

o

“Philadelphia Pa.

: PH T-3 advised on June 9, 1964, ANGELO BRUNO attended
the wedding reception of JERRY BROOKS, who 1s the son of BARNEY
BROOKS, The reception was held at the 2-4 Club, Philadelphia, .
Pa, PH T-3 stated that MAX WEISBERG was also present at the

- reception, aswere SAMUEL HOFFMAN, JEFF NEWMAN, and AL SILVERBERG,

-As BRUNO was leaving the reception, PH T-3 observed FRANK
MATTEO arriving, BRUNO departed at approximately 3:30 p.m.
from the reception because he was expecting CHARLES COSTELLO
to visit. him at his residence,

- .

-26-

-
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_P-n; ‘.921-':-’444

o ’VIC‘I'OR\ |
- Ehlladel hia, P

TSNS R et N

VIGTOR BRUNO 18 g brother Of ANGELQ BRUNO.

PH T-3 advised on. June aa, 1964 that . VIOTOR BBUNO;‘
was . 1nstruoted ‘by his brother ANGELO to obtain a Photostat -
copy of the court: transcription for the third day of ANGELO
BRUNO's trial “in Federal Court, Pages 172 through 359, whiah»

_ ﬁganscr%ption BRUN@jMad bqrrtwed frﬁm his attorney THDMAS

,nussﬁé’wamo o N

304 Dorrance Street
oBL stoﬁ* Pa.,_ ‘~2 _

 PH 7-1 advised on Mareh 2, 1964, that RUSSELL BU'FALING
was in the ‘Philadelphia area for the purpose of ‘attending an.

- Immigration and Naturalization Service hearlng concerning his

deportation. BUFAL;NB sent a megsage to ANGELIO BRUNO throush
ABE HOFFBERG that BBINO should eall BUFALINO at HOFFEERG's o
- apartment at ‘4:00 p.m, - Subsequently, ‘during the same day,
HOFFBERG' again conveyed ‘a ‘message to ANGELO "BRUNO “on behalr of.
BUFALINO, which message was that BUFALINO was registered in'
_room 1012 of ‘the Sylvania Hotel,: Philadelphia, ‘Pai, under  the
‘name ‘of ABE:HOFFBERGS - Subgequently, BRUNO contacted 'HOFFBERG
~and told ‘him he did not 1 to - ak with : I
‘Sylvania Hotel, but that h¢ would see him at HGFFBERG'S apartment
if k2 eould be . arranged.{ o

On March 25, 1964, an ax'tiele appeared in the Scranton

"Tribune, which article repcrted on ‘the INS hearing cencerning
- BUFALINOts deportatio}, BUFALINO was asked’ by United States
Attorney VINCENT CHIANQ eoncerning his asseciation with’ ANGELO
"BRUNO, BUFALINO stated he had attended a 1952 wedding of
jANGEIB BRUNO's daughter and that he 1s a friend of ANGELO BRUNO.
- (BRUNO's daughter was net married in 1952,,she was, however, SN
‘married in. 1962.) .

“;177
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PH. 92-mm
(4)

PH Tw?2 advisgd on April 13 1964 that he 1earned
“ANGELO BRUNO had reqelved a pariing ticket dated April 10, 1964,
;- whieh tilcket 1ndicated that BR'NO'S automoblle =
‘was parked at 1933 ‘Panama Street, PH T-2 stated he: believes
‘BRUNO received this ticket while visiting the ‘apartment of
ABE HOFFBERG far the purpoae of. meeting with RUSSELL BUFALING.

PH T-2 advised on May 5, 196# that AEE HOFFBERG
contacted ANGEL& BBBNB and,told him RUSSELL BUFALINO was '

: » own’ House Apantments, 1832 Spruce
Street, Philadelphia, Fa. "f

FH. T-3 advised on June 5, 196h ‘that .ANGELO BRUNO
had met with RUSSELL B&FALINO dnring the previous evening.‘

PH T-T7 dvised on: July 10, 196& that RDSSELL
- BUFALINO had ‘told him that ‘he had attended a bilg eelebration
‘Involving ANGELO ERUNO on July 9, 1964, The celebration was
heldxin Philadelphia as ‘a result of BRUNO'S ‘having been

aoquitted by a Federal Grand Jury at Philadelphia. g L,

Jéﬁﬁkckrrsxmo R . | .
L2931: SQuth'»',inE,Stpggg_ . -

PhiIEEEIEVia ‘Pa’,

, contaeted JOHN CA?PE'

_ see him.._.

PH T-1. advised on March 18, "196}4, ANGELO BRUNO
[0 and 1nstrueted GAPPELLG to reach out
aﬁ;d tq tell CASELLA that BRUNO wished to

for ANTHONY GAS;;_

- PH T-2 advised -on April 7, 1964, that JOHN CAPHELLO
was in the vicinity of Elghth and Catharine Streets locking
‘for ANGELO BRUNO, " CAPPELIO stated he had received a message

' that BRUNO wanted to ‘speak with him, 'FPH T-2 ‘stated CAPPELLO.

‘subsequently ‘eontacted BRUNO telephonically, and instrueted
BRUNO tc call him baok at telephone number FU 9—976&

T-2 advised on May 14, 1964, that FRANK SINDONE

} discussed with BRUNO the possibility of starting up a new

-,

.—18-
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"PH,92444ﬁ" : e
(5 ~ |

" crap game, ERUNO instructed SINDONE to use JOHN CAPPELID in
"the operation qr the: game becauae CAPPELLO is "broke._,-‘A

' : PH T2 advised on May 20, 1964 that CAPPELLO did
~ Join FRANK SINDONE in the: ‘operation of a new crap game, which
uinrormation PH T-2 1earned rram SONNY RICCOBENE \

'PH T-8 advised on May 28, 1064, that JOHN CAPPELLO |
is employed ag a union’ ateward at: the Philadelphia-New Jersey

"Express Company, ‘owned and" nerated by TONY COPPOLA, who also has
. ‘ERNIE PERRICONE, FRANK RARDUCGI, and FELIX JOHN DE TULLIO on the»

:company's payroll.;m,n

-§kﬁX%ARRAcc10Lo

'*749 South;gmgpth stréet

CARRACCIOLO 13 a barber operating a barber shop at
7&9 South Eighth Street, He ' sold ‘this 'shop.to FELIX JOHN
- DE 'FULLIO, " 'and- according to’ PH T=2, :CARRACCIOLO spokéff;th
fQANGELo 'BRUNO on May. 11, 196& ‘and requested ‘BRUNO" to' assiat him
in'hig ‘efforts to get baek his barber 'shop  from. DE*TULLIO.- s
" CARRACCIOIO stated that he weuld repay the money rqr the
ﬁbarber shop to IGNATIUS DENARO :

| GASELLA 1s a brother of BRUNO's former .close aasociate
- PETER CA.ELLA, ‘who 1s now ‘serving a U0-year term at Atlanta
-_Penitentiary for a nar ,w1¢3 viclation conviction.b,p

\PH P-1 advised on Mareh 18 1964, that ANGELO. BRUNO ,
told JOHN CAPPELLO to.reach. out: ror ANTHONY CASELLA and to

. tell CASELLA that BBUNO wished to speak with him.

' ”: adviaed that on April 13, 1964 ANGELO BRUNO'
‘met with' TOH?JQASELLA at Danteé and’ Duigi's Restaurant, Tenth
;and Catharinéﬂétreets,_

Phi}adelphia, Pa. Inrormant 1earned

~~~19-

‘,»
e

~~~~~~
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‘PH 92-44u1

,»that CASELLA sgoke with BRUNO on this occasion conaerning
"woman trouble™ he was’ ‘having, which trouble necessitated his
' ‘appearance before: Magistrate ELTAS MEYERS. = BRUNO was going
to arrange for some polit;ca17; urance to bring about a
'ravorable decision for 0A$ELLA.*f*

A LIANNI ﬁﬁﬁ,ﬁ&wé
" §ixth and’ Federal Streets —

“"“Phi’adel“ﬁi P8, I :

- A S

 PH T2 Qviaea"on May O, 1964, that ANGELO ERUNO
and FRANK NICOLETTI went to the Cafe Internsgzionale ror the
“purpose of meeting with«GOLIANNx and IGNATIUS DENARO..

. ' PH -3 advised On June 18 196& ANGEIO BRUNO
»1earned that ARMAND COLIANNI had publiely ‘been using ANGEIO
_BRUNO*s name for self-serving reasons, whieh practiee BRUNO
*was extnemely disturbeﬂ over. - .

f9x3

o PH T-1 advised 9n Mayeh 2, 1964, that ALBERT COPELAND
. visited: ANGELO BRUNO at the Penn Jersey Vending Company at -
»-approximabely 1 30 p.m. and departed with BRUNO at 5 OO p.m.

PH T-l advised on Mareh 9, 196# that ALBERT COPELAND
__visited ANGEL@ BRUNO at Penn Jersey Vending COmpany. o

PH T-1 advised on Mareh 13, 196& that ALBERT
COPELAND. was. present at Penn. Jersey Vending. COmpany ‘for the

“'purpose of seelng ANGELO BRUNO, * COPELAND arrived at. approximately

- 1:00 p.m, and’ departed with BRUNO at 3:30 p.m. :BRUNO and
KCOPELAND at this hime werq}_sing COPELAND'S automebile. . -

' PH T-l advised on Marech. 23:5 96h that ALBERT COPELAND
‘visited Penn Jersey Vending COmpany. -

,ao,‘
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’CHARLES I

k during the evening of April 1, 1964

PH_go-lil

PH T-1 advised On March 24, 1964, that ALBERT COPELAND

:vagain visited Penn Jersey Venéing Gompany. Ay

- PH T-l advised on Mareh 27, 1964 that ALBERT COPELAND.
,gagepresent at’ Penn Jersey Vénding company from 1:15 p.m. to.
H :ponlo ) . . .

- On April lh 1964, ALBERT COPELAND advised SA JOHN €,
MURRAY he is employed " a8 a temporary manager of ‘the Philadelphia

T‘Parking Authority Gapage at 18th-and Walnut Streets;” Philadelphia,
Pa. " COPELAND-stated this appointment is temporary and that =

eventually he will be the Deputy Direotor of the Philadelphia';

'.oParking Authority.

OSTELLO

714 Puritan Street | e
Trentong N, J," o T~ |

P—LaurencemTownship

[IARRE S EN ._._.ﬂm—\

REEE \\\
COSTELLO 18 rpportedly a cousin or ANEfLO BRUNO

PH T=-2 advised on April 1, 1964 that ANGEDQ; (
had indicated that he would’ vigit the home of CHARLEJ.;QS?ﬁéLQ»

PH Te? advised on May 14, 1964 that CHARBES

 COSTELIO, accompanied by a man named SAM, “visited ANGELD BRUNO

;at Penn Jersey Vendins Company, Philadelphia,,Pa.‘ :

‘ PH T-3 adviaed on June 9,:196H ANGELO BRUNO was
expecting: CHARIES COSTELL@ to visit him at his Philadelphia

;residence during the evening of June 9,v196h

FR;\§¥B'ATTILLIQ

“839 Woodland: Drive -

_Blaekwood-_N '

" PH T-l advised on March 2, 1964, that FRANK D'ATTILLIO
discussed with ANGELO BRUNO a building contract for a motel- T

. =21~
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-PH-92?44H |
(8)"

n ”esti“”ant- PH T-1 419 net know. the losation of thefpreposed:'
- poperTeRte PR 2, €30 nek knew Hho Josatien of the, Prohon

' PH Tl adviaed on Mareh 18, 96h that FRANK D'ATTILLIO
again discussed with ANGELO ‘BRUNO the inaneing of“a motel-"
“bar-restaurant.-ABRUNO adviaed DYATTILLIO the operating expenses
~would be too high and" advisgd him not’ to take ‘over the- notes
S of the present ‘owners.  PH. T=1- further adviged concerning
“DYATTILLIO that D'ATTILLI@ 1s an active loan:shark in the
;Philadelphia area an, pushes money for FELIX JGHN DE TULLIO.

l

PH T-lkadvised on March 19, 1964 that AUGUSTINE

- “the Friendly Bar, Eighth and ‘Washington Avenue, Philadelphia,
‘:ab approximately 11 35 p'i ,;Maroh 19, 1964 _

- PH T-2 advised on April 14, 1964, that FRANK
,2,'ATTILLIO 'had’ recelved the approval of ANGELO BRUNO to
“loan money to: MIKE MARRONE and that MARRONE was repaying the

' [loan at Penn Jersey Vending Company.

o - PH T-2 advised on April 15, 1964, that MIKE MARRONE

‘set up an appointment for the purpose of repaying FRANK ©
D'ATTILLIO'B loan at Penn Jersey Vending Company, -PH T-2
stated" DVATTILLIO, together with FELIX JOHN DE TULLIO,
represent one of the- three most powerful 1oan shark groups
in South Philadelphia. -

PH T=-2 advised on April 16, 1964, that GINO D'ATTILEIO

' \contacted Penn Jersey’ Vbnding Company for the purpoge of

determining whether or not MIKE ‘MARRONE had made any payments
' through ANGEL@ BRUNO for FRANK D'ATTILLIO. :

‘ PH T—2 advised on April AT, 196& that he observed
"FRANK D'ATTILLIG in the: ‘company- of RAY MARTORANO, FELIX JOHN
'DE TULLIO, and EDDIE TIESI, who were in the ¢ompany of the .
wives at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue, z
-Philadelphia, Pa. )

PH T-2 advised on April 30, 1964, that FRANK D'ATTILLIO_

made arrangements to meet with ANGELO: BRUNO at the Friendly
’Bar during the evening qr April 30, 196&

ﬁ22~‘
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" ~

: PH T2 adviseé on May 1, 1964, that RAY MARTORANO
was looking for ANGELO BRUNO for the purpose of advising h1m
FRANK D?ATTILLIO had ‘opened a new luncheonette at 301 :South
52nd Street, which business 1s ¢alled Betsy's Sandwich Shop.

- DSATTILLIO wanted to install a cigarette machine at this
location and wanted MARTORANO to extend a $500 loan to him
" for the purpose of installing a machine at this loeation. - In
“addition," D'ATTILLIO ‘wanted" three cents- ‘commission on each :
" paeck-of eigarettes ‘sold and a $200 gift, DYATTILLIO's demands
.. angered TORANO, - - Subsequently, BRUNO 1earned of D'ATTILLIO'B
- demands, which angered BRUNO because. BRUNO has done 80 many '
favors for D'AWTILLIO in the past.~: ‘“

: PH T=3 adviaed on July 30, 1964, that FRANK
DYATTILLIO 18 working on a "bingo deal' with AUGUSTINE MAZZIO.
"D'ATTILLIO and. MAZZIQ plan to: operate bingo games in ,
"eolored: chnrches -on.a percentage basis, starting in
. September 1964, . D!ATTILLIO indicated it will be necessary
for him 'to see BRUNO: concernins this; and he was hoping -
BRUNO would- net- sugsest ‘that he employ FRANK. MONTE, FRANK
' NkRDUGGI, or FRANK SINDONE as werkers beeause they were too

. .__:"hot. S . | e ‘
SO - ) \ o
IGNAZIO DENARO AP KA o' 417

- 3162 Southuﬂben,Street - . —
‘ Philadelvhia;;Pa. e : o

: PH T-1 advised on March. 3, 196h that ANGEIO BRUNO
and FRA?K NICOLETTI met with DENARO at DENARQ'S Cafe Inberw .
, naziona €o R :

PH T-l advised on March 7, 196& that he observed .

| . em T-l advised on March 14 1964 that IGNAZIO
.DENARQ met with ANGEIO- BRUNG in the rear room of ALFONSO
MAI@RIEIIO'S barber shop rrom 4:10 p.m. until 5:20 p.m.;.‘

| 'l PH T-1 advised on Marohﬂ16 196& ‘that ANGELO BRUNO
‘had an appoinbment to meet with RAYMOND MARTORANO and IGNITIUS
: BENARO at the Cafe Internazionale.  “*“ , _

A TomTy

-23-
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. ' : PH T~1 advised on March 25, 1964 .that ANGELO BRUND
learned from FRANK LOSCALZO: ‘that FBI Agents had ‘spoken with. '
'IGNATIUS DENARO ab the care Intornazionale earlier in the day.

’ PH T-2 advised on April 8 196& that IGNATIUS

_DENARO had Dbeen invited byALGU LALLm to attend ‘the" wedding of
LALLI's stepson .on May 2, 1964, DENARO's invitation was =

~left ‘at ANGELO ERUNO's Eenn Jersey Vénding company to be :
delivered to him.' n_» o

' . PH T-Q advised on. Apr11 11, 1964 IGNATIUS DENARO
~received his 1nv1tation ‘for the" wedding ‘of 'LOU LALLI'B stepson
at’ Penn Jergey Vending Company. . Later during the ‘same day, - '
‘ ORE AVENA, 'ANGELO- ‘BRUNO,- and" ALFREDO
MAIO IELLO's barber shop,. 'DENARO
,,,,,, ”. _ ion from 4:15 until b uo p.m.

PH T-e advised on April 25, . 196h that IGNATIUS
DENARO. received ‘a message: from ANGELO BRUNO: ‘that BRUNO had
‘returned to Philadelphia rrom Mlaml, Fla,, and that he could
be reached at his’ residenoo. BRUNO: left this mossage ror
‘;DENARO at ALFGNSO MAI@R“ ;w'a barber shop. :

|  PH T2 advised on. April 28 1964 that IGNAZIO DENARO
‘met with ANGEIO BRUNO: on the northeast corner of Eighth and -
‘Christian Streets and ‘discussed with BRUNO the Rainbow Gardens‘
- Restaurant, which was owned ‘by one of the VIGILANTE brothers.

.~ DENARO told BRUNO ‘the VIGILANTE brothers had obtained a better
"‘eontract ‘than BRUNO!s £ .garette ‘machines plus 60 per cent
of the Juke box machines in a 50-50 split, -BRUNO indicated to
. DENARO-the next t; me ‘on r'the VIGII&NTES eomes for ravors,
;1t will oost him 1 QO@»_*

PH T~2 advised on April 29, 1964, that RAYMOND
- MARTORANO- told" BRUNO' ‘that" DENARO wishes to keep his Cafe
- Internazionale open on Supdayg for the purposeé of operating
a poolroom located in the rear of the cafe, BRUNO told
~ MARTORANO to'tell DENARO.that he should contact his attorney
~‘and’ discuss with him’ ‘the possibility of" remaining open on-
" Sunday in view of a reoent Pennsylvania law. sponsored by State
" Senator CHARLES WEINER, ‘which was recently passed affecting
DENARO's type of opera 1ons and whioh 1aw may enable DENARO to_ B
_ Tremain open on. Sunday. R b ‘ -

oh
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" sent- word to ANGELO BRUNO he had engaged t i
Attorney BEN LEMISCH, ‘who was’ making" arrangements fer DENARO
;te legally keep his paqlpoom open on Sundays.j‘ -

~ PH T-2 advised on April 30, 195uﬁ that iﬁNAZIg DENARQ
e serv ,

PH T-2 advised on May 9, 1964 that CONNIE . MAIORIELLO,

’vgirl rriend of IGNAZIO EENAﬁO arranged an appointment for "’
_BRUNO ‘to ‘meet with BENARO%i
“and ‘ANGELO 'BRUNO departed- the vieinity of Eighth and Christian-
"~ Streets and went to the

Subsequently, FRANK' NICOLETTI

afeﬁInternazionale ‘t6 meet with IGNAZIO
Shortly thereafter, NICOLETTI and"

DENARO and ARTIE COLIANNI,

"BRUNO returned to’ MAIGRIELLQ's ‘barber shop and were followed

by DENARO, who arrived approximately ten minutes later. BRUNO

and ‘DENARO then met in- the_,ear roam of the barber shop from
;4:15 until 6:06 p.m. R ,

PH T~2 advised on May 21, 1964, that ANGEL@ BRUNO'S

* son, MICHAEL BRUNO, who operates an’ exterminating business,
Ljservices DENARO'S &

afe Internazionale.;~
_PH T-2 advised on May. 27, 1964, that ANGELO BRUNO

- met with IGNAZIO DENARO at the Cafe Internazienale for the
-fpurpese or discussing their rederal extortion case. '

N PH T3 advised on June 5, 1964, that ANGEIO BRUNO

from 2330 pom,: until 5:00 p.m. met with IGNATIUS DENARO'S_K“
‘attorney RAY MACHE ' .

PH T-3 advised on June 12, 1964 ANGEIO BRUNO,
subsequent to the session in Uhited States Courthouse,

_Philadelphia, met with IGNAT DENARO ‘at._the Cafe’ Internazionale. .
- PH T-3.advised on June 13, 19 ANGELQ BRUNQ met with IGNAZIO ‘

'~ " DENARO- for approximately one: honr in the rear room of S
-ﬂALFONS@ MAIORIELLD'S barber ah@p. C

PH T-3 adviseé en June 27, 1964 ANGELO BRUNO met

with TIGNATIUS DENARO 1n the rpar room ef ALFONSO MAIORIELLO'
} barber shop, if“ ,
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_PH,T-I advised ‘on March 3, 196h he observed FELIX
LITO ‘at Penn' Jersey Vending Company walting for™

A RUNO, - DE ,nA,ﬂqu;d ot“contact BRUNO at this" time,
‘but’at ‘approximately 11 0 p.m,,; March 3, 1964, DE TULLIO -

- met with ANGELO BRI ‘and FRANK NICOLETTI at the Friendly
;”Bar, Eighth and Washington@”venne, Philadelphia, Pa. -

e - PH T=-1 advised an Mareh . 5, 1964, that DE TULLIO
__dnring the early arternoqn ‘hours attempted to eontact BRUNO,,‘
" but was unsuccessful. At appraximately 12:00 midnight; ‘the
night of March 5, 1964, BRUNO was observed by PH T=1 at :
gEngiLleés Friendly Bar, E;shth and Washington Avenue, Phila-
elp a, a,

- PH T=1 advised on Mareh 14, 1964 that DE TULLIO
_ attempted to eontact. BRUNO during the early arternOOn hours,
but was not sucoessru1.~

' ' PH T-1 advised on March 16, 1964 bhat GEORGE KATZ
is_of the opinion ANGELO BRUNO, MAX WEISBERG, SAM MARGOLIS,

. FELIX DE TULLIO, and FRANK  PALERMO' have been: frequently meeting
‘at DE TULLIO's Friendly Bar for the purpose. of diseussing -
business in regard to ‘their involvement in the contract of
CHARLES' SONNY LISTON, KATZ is” of the opinion PAIERMO and MARGOLIS

- are currently Tighting and that PAIERMD borrowed a sum of- money

- from FELIX JOHN DE TULLIO with the 1ntention Qf repaying it

afber the LISTON figh”;““

) PH T~1 advised on March 18, 196& that FRANK DYATTILLIO
is a loan. -shark " actively: pushing money for FELIX JOHN DE TULLIO
and frequently contacts ‘ANGEIO BRUNO for advice concerning ;
_loans to be granted and loans to be eolleeted. : _ . ‘

PH T-1. adviﬁed on March 21, 1964 FELIX JOHN DE TULLIO
visited ‘ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company. DE TULLIO
told BRUNO he'would gee him at 6200 p.m. on the following = -
Sunday. DE TULLIO also told BRUNO he needed a W-2 form from

 ,*25“
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_MIGHAEL BRUNO ANGELO's son, to show BE TULLIO's employmenb
with Globe Ex%erminating Compeny, operated by MICEAEL BRUNO. -

PH T-l advised on Mar¢h 24 1964 that FRANK NIGOﬂETTI,"
‘accompanied by ANGELO. BRUNO, were. present ‘at FELIX JOHN '
DE TULLIO's Friendly Bar, Eighth- ‘and Washington Avenue; at
"12:20 a,m, - BRUNO-and DEN%RQ talked en this oceasion ror
approximately one-halr hour. : '

PR T=1 advised an Mareh 28, 1964, he learmed rrom
GEORGE KATZ that FRANK: PALERMO ig centrelled by FELIX JOHN
DE TULLIO and ‘that DE- TULLIO gives ‘PALERMO- proteetion from .
jPALERMO's ‘many benefactors who have given him loans, which~
' loans PALERMO has never repaid, ' PH T-1 advised KATZ 1sg of the
opinion DE TULLIO is giving protection to PALERMO merely for
;gggmggppese or gratecting his cwn investment in GHARLES SONNY

' PH T-1 advised on Maneh 27, 1964, DE TULLIO sent a
-message to ANGELO BRUNO telling him he wanted to see him at
‘his ‘barber shop; that 13, at th¢ rormer barber shop of SAM
.~GARRACCIOLO.f; ;

N PR T-2 advieed on April 3, 196k, that MAX WEISEERG
' and ANGELO BRBNG were obgerved by him walking to T4O South:
__Eighth Street, which ;s FELIX JOHN DE TULLIO'S barber shop.

: PH T—2 advised on. April 1& 1964 that BRUN@ met with o
- NICHOLAS. PICCGL@ at ALFON$® MAIORIELD@'S barber shop for the'
- purpese ‘of res@lvin ‘a‘loan made- by DE" TULLIO to- PICCOLe's :
f‘nephew NIGH_LAS $CA ; SGARF@ awes $6®0 to DE TULLIQ.' -

PH T=2 advisad on. April 1? 196& that there were
- three. prineipal loan shark ' graups ‘in the South. Philadelphia
‘area, one of which centere@ areund FELIX JQHN DE TULLIQ and his
assaciate FRANK D'ATTI;M e

: | PH T-2 advised on April 17, 106k, that FRANK D'ATTILLIO,
. RAY MARTORANO, FELIX JOHN DE TULLIO, and EDDIE TIESI were

‘present” together with: their wivea at the Friendly Bar, Eighth
-and Washington Avenue..-~ _

=27~
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| contacted“ANGELO BBUNO:anQ arransed tqlmeeﬁ with him., Sho

PH T-a advised on April 23, 1964, that FELIX. JGHN

DE TULLIO told him he,” DE ‘TULLIO, and ANGELO BRUNO have been
given:the "okay" to visit Iiberty" 3e11 Harnegs Track in -

Philadelphia and will not be barred’ rrom the track beeause ﬁ:

‘or their reputations as gamblara.;n i)

~L4berty Bell Raee Track from
1aw STEVE O'NEIL{ ' During the

“day ‘DE ‘TULLIO visited ANGELQ ‘BRUNO 'and “spoke: briefly for
’ten minutes at" Penp Jerlnﬁ e

bending Company. |
PH T-a ‘advised on April 30, 964 that DE TULLIO

'-contacted ‘ANGELO ‘BRUNO ‘and advised him DAN STROMBERG, aka
'fBN1gger Danwl,wauld meet BRUNO at midnight at ‘the: Fr: ndly
ar' . T o '

PH T=2 advised on May 1, 1964, that DE TULLIO centacted
BRUND during ‘the ‘afternoen and ‘BRUNO told him he would see E

thim luter during the evening at Vhe Friendly Bar.: :

PR T2 advised on May 2,. 196& that DE. TULEIG

‘,‘”’ & to' the ’B”floor‘of PALUMB@'S restaurant,ﬂ »
Darien and catharine Stregts, Philadélphia, Pa,, to attend the

"wedding reception f@r IOU TALLI's’ sbepson., ‘At-the- reception, ‘
DE TULLIO sat ‘with:BRT JEFF NEWMAN,:-AL SILVERBERG, “and “
"RALPH SCHWARTZ. ‘Subge 1ently . during the receptien, - BRUNO

- and DE 'TULLIO were joined. by ALFREDO IEZZI and LOU LALLI,

- father of the bridegroﬂm. R ‘

PH T-2 advised on Mig 11, 196& that BRUNO had a .
discussion with SAM CARRACCIO: aoneerning FELIX JOHN DE TULLIO!s

* _ having taken over CARRACCTOIO's barber shop at Tho South Eighth*
. Street, GARRACCIQL@ indicated he would like to get“the barber
‘;ghop gaek and wou;d repay the mongy ror the shop te IGNAZIQ

- 5":-,-‘:287
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owner of the Philadelp
-eonversation with ERNIE PERRICONE, ANGELQ BRUNO, ‘and FELIX
VDE TULLIO ecneerning labormproblems CGPPGLA was having.,

VDE TULLIO was ‘on the payroll of
”gExpress owned by TONY GOPPOLA:f-ﬁ

)
)

PH §a;a{m

PR T-2 advised on May 13, 1964, BRUNO had a discussion '
with DE TULLIO concerning the’ ‘veturn by DE TULLIO of SAM ‘
JARRACCIOLO's barber shep to ‘CARRACCIOLO, ~ BRUNO'. subsequently

'-,cohtacted GARRAGCIOL@'B wife, who owns a dréss’ shop ‘at: Seventh
“and Perter Street

Philadelphia, Pa., to inform her DE TULLIO
intended to return her hugband?!s: barber shop £o her husband -

" "dollar for dollar," Later during the day, SAM CARRACCIOLO:-
- DE. TULLIO, and BRUNO h@d ‘& conversation, during which SAM -
3agreed to bny baek the barb _

;bhop rrom DE TULLIO.

- PH T-3 aqvisﬁg on. May 13, 1 96u that TONY GGPPOLA,
la=New Jersey Express Company; had’ a

PH T-8 advised on May 28, 1964 that FELIX JOHN
of. the Philadelphia-New Jersey

‘PH P9 advised @n June 7, 1964, that a flomwal wreath
was. sent to the wake of" ANTONIA FIRSCHKE," mother-in-law of
CFRLIX ‘JOHN DE TULLIO ‘bearing the ‘notation "ANGEILO and’ PHILIP.»

//’(ANGELQ BRUNO and PHILIP TESTA) - The viewlng for DE’ TULLIO'S

‘mother-in-law" was'held at Schetter's Funeral Home, Cherry

H”Hill, No Jo}”

PH T-3 adviged: on,July 30, 1964, that FELIX JOHN

- DE TULLIO was making. inquir"es ta determine 1r ANGELO BRUNO
"*was 1n Philadelphia. - o

'.ABEEXB]QLIO -
l’de 1 1la

| PH T-l adviaed on. Mareh 20, 1964, that ADAM DfOLIO
had a prlvate meeting with ANGELO: BRUNO, which meeting took .

 place in“an automobile ‘owned by BRUNO's assoclate AL COPELAND
D'OLIO also met with ANGELD BHUNG, aceording t@ PH. T—l, on
- Marah 23, 196#
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PH T=2 advised on May 12, 1964, a disagreement arose
during the day congerning what the winning number would be in
the South Philadelphia numbers lottery,: The winning number was -
deeided by ANGELO ERUNO, ADA D'OLIO and DOMINICK COLOZZI,
It was. de¢1ﬁed the hnmher 31 wpuld %he the eorrect number._‘

 PH T-a advised en May 21, 196& that ANGELO BRUNO
met with SONNY RIQGQBENE and ADAM D'OLIQ.J;». . '

' PH T-a advisqd on May 21, 1964, that BEN GOLOB -
visited ANGELE ‘BRUNO," GOLOB indicated to the informant that
he had" recently returned from: the\nnminicagéggpuplig.for the
‘purpose of ‘seeing ANGELO BRUN@ because BRUNO never responded
‘to any of thé letters GOLOB had sent to him, ~GOLOB wanted -
BRUNO to intercede for him for the ‘purpose of: removing.NORMAN
OMKIN as operatog_g;mgpnexmlsland, Dominic,r Republie’.™ HGOEOB
“wanted to replace FROMKIN in this capacity, GOLOB Ifidlcated
~ to’ the informant there are three owners of Coney Island, namely
NDRMAN FROMKIN, EERN&RD AL&EN qnd ANGELD BRUN@., GPE

PH T-2 advised on May 23, 1964, BRUNO, FRANK .

NIGOIETTI, ‘and:'BEN GOIOB- ‘held ' a’ ‘meeting at Penn Jersey Vending
Gompany. " GOLOB-. wanted "BRUNO: 'to see BERNARD. AIIEN who was '
“as’of May 23, 1%64 ‘at Philadelphia's Lighthouse Field with a
~earnival, - GOLOB wanted BRUNO to relieve NORMAN FROMKIN as =
. manager of ‘Coney Island and put himself in ‘as FROMKIN'sS replacement
- BRUNO told GOLOB he was unable to go to either the ‘Dominiean
Republie or to the Li thouse Field to see’ EERNARD AIIEN. o
. BRUNO' stated at this time ‘that he would go to’ the Dominican

- Republic to straighten matters out' subsequent to his trial _
in United States District Court, Eastern District of Penmsylvania.
GOLOB left Philadelphia, ‘according to PH T-2, on a 3100 p.m, -
airplane for: the Kennedy International’ Airport, New York Oity,
rrom where he would then rly to Puerto Ric@.

]

PH T-2 advised on May 28, 1964, that BEN GOLOB sent [
a letter to ANGELO Bnuno that week, = " -

730**

-
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C:1801 South Ninthxstreet

paaeh S

Q*A?hi;adglnglﬁi

3401 Warden Drive |
ladelp hi Pat;,..‘,, SIE

PH T—l adviseg on March 25 1964 that ANGELO BRUNO
met: with MICHAEL GRASSO ana:ANBEIG Russo at MICHAEL GRASSO's
-office for the: ‘purpose of preparing income- tax forms:for. the
Ranchland Corporation, whiceh eorporation sold 1and located

at Third and Oregen Avenue, Philadelphia, Pa.- '

: PH T2 advised on April 9, 1964, that ANGELO BRUNO
 visglted the office of MICHAEL GRASSO, Philadelphia, Pa, During

" the day MAX WEISBERG attempted to¢ contact: BRUNO, and’ rinally 1
"Joined him at MIGHKEL GnASSO'a orfiee._f‘ :

PH T-2 advisea on. Apgil 13, 196& that MIGHKEL GRASSO
hs:nt a msssage to ANGBIﬂ'BRUNO that 1t was urgent he see him \
- ) once. o ,

. PH T-2 advised on April 15, 19 - that ANEELO BRUNO
‘ departed the vieinity: of Eighth ‘and Chri) tian Streets for'the
- purpose of going to the office of MICHAEL (GRASSO. ‘It appeared
" BRUNO. went to- ‘GRASSO s orrice”ﬂn this date' 'to Seek. 1nrcrmation o
eoncerning LOUIS® CAMPBELL, 639 Randolph Street, Camden, N, J.
"It appeared to PH T2 ‘CAMPBELL -had' approached ANGELO -BRUNO, .
“ALFREDO IEZZI, and FRANK )LETT] :for the purpose . of ‘borrowing
“anundisclosed ‘sum of mone stating he was behind in: taxes
 and’ mortgage payments on: his home, ~ GRASSO, apparently becﬂuse
“he 1s a real estate dealer, was able to" eheck into this for -
‘purposes ‘of veriricatian,__ d he laarned what CAMPBELL stated
.was not true.t ' -

,19thfand*Meora~S;§;; 3 - : , C
Philadg;phi ,,Pa."',

————— e =
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B PH T=-2 adviaed on May 13, 1964, ANGELO BRUNO was: in
~_ contact with 'FRANK GRECO, 1800 South: 19th street. ' RECO is
. aj';preportedly a cloae associate of PHILIP TESTA. S

N PB T-2 advised on May 14, 196h ANGELO BRUNO was
e_again 1n contact with FRANK GRECO._~

PH ) advised on May 15,,196h, that BRUNO during the
-day: concerned himself with mortgage difficulties being experieneed
by FRANK and JOSEPHINE GRECO, 1800 South 19th Street, Phila-—_’:&': i
“‘delphla, ‘Pa,” 'The QRECOs apparently owe $171,00 to the"

'Italian Wgrkmgnﬁh>3uildrng and Loan Association on a $5,0°0
- mortgage, :

TBEWOFFEERG

Town HouseeApartmenge.'-"f'

PK T-l advised on March 2, 1964 that ABE. HDFFBERG
_centacted 'ANGELO EBRUNO on behalt 0f RUSSELL BUFALINO for the-
- purpose of arranging a meeting between BRUNO and BUFALINO,
“'}Subsequently during the day, OFFBERG was again in“contact”
- with ANGELO BRUNO and informed him that BUFALINO wa “'egistered
“at the Sylvania Hotel under the name of ‘AEE HOFFBERG.~”BRUNO
'subsequently contaete@ ‘HOFFBERG and informed- ‘him that he ‘would
not vislt BUFALINO -at the ‘hotel, but. would 1like to have arrange- -
w_ments made so BRUNO eeuld meet BUFALINO at HOFFBERG's apartment.

. PH Tl advised on March 20, 1964, that HOFFBERG
: attempted to contact ANGEIO: BHUNO at Penn Jersey Vending
jLGOMpanY: but was unsueeeasrul. :

_PH T-1 advised on Maroh 25, 1964, that AEE HDFFBERG :
.attempted to contaet 'ANGELO BRUNO at his. residence and at’
Penn Jersey Vending Company on Mareh 24, 1964, - BRUNO
- “indicated to the 1nrqrmant he had met with HOFFBERG during
the: evening of Mareh 2& 196&

- PH T-2 advised on April 13, 196& ANGELO BRUNO had .
:;reeeived a parking violation tioket dated April 10, 196# at

-

.,3?- :
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_which ttme BRUNO'B automobile was parked at 1933 Panama- Street.
"PH 'T-2 noted it ‘was his opinion that BRUNO was visiting
',ABE HOFFEERG at this timg.;‘

-~ PH T2 advisad on' May 5 1964 ABE HOFFBERG contacted
~ ANGELO BRUNO -and advised. him RUSSELL BUFALINO was. at
HOFFBERG'B apartment.

SA;;;;y;bFFMAN '
«_Wyngate Hall_ Apartments

50th and Spruce_Streeﬁ
'Philadel hia:,? S

PH T-e adviseﬁ op May 2, 1964, SAMXE/EQMAN was present

at Palumbots Restaurant, second floor room, at the wedding

reception for IOU LALLI's stepson, -ANGELO BRUNO was present

at this time, The informant ADVISED that HOFFMAN received his

‘Invitation from. FRANK MATTEO and that MATTEO; in turn, had

, rggﬁiggg the two 1nv1tations trom BRUNO'B erice manager RALPH
o

N
 FRANK NNARELIA = S EF

._812_80uth §eventh Strget /7
- Philadel hia, A

"PH T-l, FH T-a, and PH T=-3 have ‘advised IANNARELLA
glggs a key role 1n the oparation or BRUNO's 111egal numbers
o ery ° y

s

| ALFRED 7T - /7//"/241” larc22) . .
f Vo i’ ws
\1437 South Broad.. Stregt | ﬂ/ fREGO 7E

uPhiladelphiaL,Pa.

"PH T-1 advised on. March 5, 1964, that FRED,IEZZI mgt
_gith ANGEIB BRUNO at Penn Jersey Vending Company during the :
: ay.‘ r"-

- ' “PH T=-1" advised on March 9, 1964 that BRUNO contacted
_FRED IEZZI at room 711, Sﬁ. Duke's HOBpital, Philade*phia, Pa. R

“_33_:
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‘Subsequently, “IEZZI returned
'during the arternoon, where he caprerred with BRUNO.

. on'May 2, 19
to AEFREDQ

’z’%??f‘*““ -

,'Subsequently, IEZZI visited BRUNO at Penn Jeraey Vending
companYO E

‘PH T=1" advised that on March 11, 1964, IEZZI attempted
to contact ‘ANGELO BRUNO during the ‘morning, but was not successful.
o Penn Jersey Vending Company

PH T-1 advised on March 27, 1964, that FRED IEZZI
and SAM PUNGITORE extended their Easter greetings to BRUNO
at Penn Jersey Vending Company, . IEZZI also 1nrormed BRUNO he
was going to New York city for the week end.

T-2 advised on Appil 8, 1964, that 100 LALLI

left a weddigﬁ 1nv1tation for his stepson's wedding to. be held”
s at Penn Jersey Vending company to ‘be - delivered

PH T—Z advised on. April 11, 196h that BRUNO held

a meetimg in the rear room of ALFONSO MAIORIELIO's barber: shop;
- at which time SAM AVENA, IGNATIUS DENARO, and FRED IEZZI were
-also present. : :

PH. T~2 adviaed on April 15, 196& ANGEIO BRUNO, :
[, and FRANK NICOLETTI held a meeting’ concerning IOU
v839 Randolph Street, Camden, N, J.

: PH T-2 advised on April 25, 1964 that ANGELO BRUN@
distributea Anvitations to the wedding of THERESA SCAFIDI.
BBENO gave an unknown number of. 1nvitations to ALFRED IEZZI.‘

_PH T-2 advised on May 2, 1964, that ALFRED TEZZI sat

 with ANGELO ‘BRUNO at the. wedding reeeption ‘held at ‘Palumbols”
t=_Restanrant which recepﬁion was-for. the stepson of LOU. LALLI.

. NW‘

PH. T-2 advised on May 21, 1964, that JOHN CASABLANCA
SIMONE and 'CARL ' IPPOLITO ealled from New York telephone CAnal’ 6-0038 ”

- and wanted to talk with BRUNO right’ away, ~BRUNO received the e

nmessage,’ according to PH Tva, and 8aid he would return the

»telephone call. : o onE

a-3u,
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(21) \ :
JOSEPRLWANEFSKY -

aka FoeekKane and Mldnight

1122 Tdbor Avenue
PhiladelghigL Pa.;

. \WM-“"‘ Y

‘ ~ PH T-l advised cn March 9, '196& that JOE KANE made
an appointment to meet with ANGELO BRUNO later during the -
vevening at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue.”

: - PH T-2 adviaed on April 1# 1964 that JOE KANE was
attempting to borrow $1;000 from. RAYMOND MARTORANO for the
Candy Cane Lounge. . MARTORANO was awaitingii? okay from BRUNO

before lending the money to KANE,

= U ' PH. Twa advlsed on April 27, 1964, RAYMOND MARTORANO
. ;requested BRUNO to okay a $1,000 loan to JOE*KANEFSKY in’ order
. for KANEFSKY to repay AL- SHORE, . KANEFSKY and 'SOLLIE GLEANER
purchased one-half of the Candy Cane Lounge, Marshall: Street
~ and Oregon Avenye, and KANEFSKY owed this $1,000 to- SHORE.
- . MARTORANO indicated that KANEFSKY sti1ll owes $3,000, -~ BRUNO
told MARTORANO that he. would hold up his decision until the
- following Saturday night, when ‘he would have an opportunity to
- speak with DAN STROMEERG. MARTORANO then contacted” JOE. KANEFSKY
‘and set. up an: appointment for KANEFSKY to meet with BRUNO at’
midnight, April 27, 196& RN

GEORGE -Tz - S o

509 Tasker’ Street .
C:Pﬁiladelnhia, Pa. r

"PH T~1 advised on Mareh 4, 1964, that GEORGE KATZ
" visited Penn- Jersey Vending Gompany 1n an efrort to contact
ANGELO BRUNO but was unsucceasrul.:

PH T-l advised on March 18 1964,  GEORGE KATZ attempted
to contact ANGELO BRUNO, ‘but” was: unsucceasrul. 'PH T-1 ‘stated
KATZ: possibly wanted to speak with BRUNO concerning a disagreement
he had with ABE GLASSMAN- coneerning ‘an undisclosed sum of" money T
KATZ's brother, TOMMY FOLEY, reportedly owes GLASSMAN. '

r35~
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' PH T-1 advised on March 19, 1964, that KATZ again
attempted to contact: ANG&LO ‘BRUNO, but was’ unsuceessful, = -

~ Subsequently, KATZ made an appaintment. to see BRUNO at’ BRUNO's
residence later during the day.,“

' ' PH T-2 advised on April 13, 196& that NAT FRANK o
‘advised. ANGELO BRUNO ‘that GEORGE KATZ and AL COPELAND were the
parties. responsible for telling everyone BRUNO's ‘business, FRANK told

- BRUNO :they were’ not dqing whis maliciously,.bnt that they both -

j had "big mouths, o

- PH T-2 advised on May 12, 196& that GEORGE KATZ
.told ANGELO BRUNO while at the corner of Broad and Locust
Streets that hils brother TOMMY FOLEY was looking for BRUNO
concerning a mixup in the correct number 1n the Philadelphia
numbers 1ottery ror May 11, 1964

Ritz Towef Apartments ,
206”83ﬁtp “13tH" .‘.’:1:1:~ee1:."‘i
:“Philad“l"hiff‘Pa,'hg

t PH T-2 advised on April 13, 1964, that NAT FRANK
accused GEORGE' KATZ, TOMMY FOLEY's brether, ‘'of having a "big '
" mouth" and of spreadins the - story that his brother TOMMY

FOLEY was turning in his numbers plays to ANGELO BRUNO

1111 CarpentenuStreet o ~
Philadelphia, Pa. L : ". \

-
- " On April 8, 196& PH T2 advised UAT
stepson was gettin% married:-on May 2, 1964, and‘that a reception
would take place at Pal mbo's Restaurant, éah Catharine - "
Street, Philadelphia, Pa. LALLI left a couple of 1nv1tations
at Penn Jersey Vending Oompany to be distributed to a number
. of. persons. LALLI perspnally gave. BRUNO his 1nv1tation to the,

336;‘

“_ N . o o . - oo L
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. On May 2, 196& PH T-2 advised that ANGELO BRUNO
attended the weddins receptiqn for 10U LALLI's ‘son”ANTHONY

’;LALLI held at Palumbo's Restaurant, Darien and Catharine Streeﬁs,

MARVINALEVIN . S ,
Offiée""1&05”Wal§g§w8$pee;_‘ | S '
PhiladelphiéT”Pa. , nuvta;é B o | M
e . i, | 3
PH T-2 advised on May 11, 1964, ANGELO BRUNO 2

\;\\

o

intended to have ‘his tax ‘returns  for himself and-his-wife SUE ‘/”}

_prepared by Camden, N, J., a¢countant JOSEPH WILSON and sub- !
- sequently rechecked by

fﬁ;;;a%ﬁxaeIo ' o E S

. 2513_South 21st Street ,/f

1adelpn1a Attorney MARVIN LEVIN,,~

PhiladEiEZiEijsffff?

PH T-2" advised on April 16, 1964, that MARIO MAGGIO
met briefly with ANGELO BRUNO at ALFONSO MAIORIELLO's barber

‘,jshop, Elghth and Christian Streets, Philadelphia, Pa._

';;;;E&EAGGIO ' . : ,f

'*3§;;_Cou1ter Street - 495,47‘,@Q;f€

Phj.ladelpl_l;‘l.gra.l?a.ﬁx

'had made an appointment to meet wi -
" the afternoon at a- lupcheonette 1ocated at 11th and Ellaworth
rStreets, Philadelphia, Pa. '

.' ANGELO BBUNO met with PETER MAGGIO at the. M. Maggio
Cheese Company on April 1, 1964 according to PH T—Q. R

- PH T~2 advised en April 19, 1964 that on the previous
evening, that is. April 18, 954 ‘ANGELO BRUNO had met with

'PETER and LENA NAGGIO and CHARLES COSTELLO at the BRUNO residehce.

PH Te2 advised on ‘May 1Q%hlgggERtﬁzgeégGgLoiBRUNO
uring

. _f37+“
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JOSEFH WALITO
~aka' Joe)Flowers (Deceased
~-Philedelphia, Pa, -

A

) :““

-

- ‘PH T-10 advised on June 17, 196k, that ANGELO BRUNO

. had lunch with his Attorneys ALLAN DAVIS and THOMAS D, MC BRIDE
and. BRUNO's -office 'manager RALPH SCHWARTZ at Dante's Restaurant,
1809 Chestnut Street, Philadelphia, Pa.  JOSEPH MALITO, co-
owner of the restaurant, was present and arranged a table for
the group. MALITO also sat at the table, sitting next to BRUNO,

PH T-3 advised that he was sitting nearby, and he
overheard MALITO telling BRUNO he would like to ask BRUNO for
-a favor, BRUNO interrupted him and stated he had already taken
~careof 1t and "CHICKIE must have been drunk." He will come to

. apolegize.'* *

v ~ PH T-1 advised on June 17, 1964, that NARDUCCI and
\-  JOSEPH LAZZARO had been at Dante's Restaurant the previous _
\  Saturday and had gotten into an argument with MALITO, a long-

~\ 'time friend of ANGELO BRUNQ and BRUNO's former close assoclate
: FPETER CASELIA, who 1s now in prisen, -~ :

v . : : e :

N \\\fzﬁl.At'approximately~4:00 a.m., June 19, 1964, JOSEPH

ALBERT: ,LIIQ;;FBI'Idenﬁirication‘Number*86712g2gg'and JUDITH
LOPINSON were shot to death in the .basement of Dante's Restaurant
on Chestnut Street, Philadelphia, ' MALITO and LOPINSON were
‘murdered by three shots, each fired at close range, into the '
heads, ~JUDITH LOPINSON's husband JACK was shot once in the leg

' and;claimed“that~thé,Shpbbings.occunred;during~and;subsequent.bo
an armed robbery of Dante's Restaurant. & ~ ~ -~ o

R T
e

' "~ PH T-1 adviéedQQn.Juhe 23;'1964;_thatfstories.were,
‘elrculated among Philadelphia racket personalities which indicated
that FRANK NARDUCCI and JOSEPH LAZZARO played no part in ‘

' MALITO'®'s mu dérdeSpiteathé*f”ct“they had been engaged in a bitter

quarrel with him & week previous, during which quarrel a gun -
was_drawn, Racket personalities are of the opinion, according
to PH T-1;, that JACK LOPINSON, husband of victim JUDITH, was - :
‘the one who actually murdered his wife and MALITO and subsequently

-.shot. himself in the leg, - . = R T

-

38
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- PH T~3 advised on June 30, 1964, that RAYMOND MARTORANO
had been a partner in Dante's Restaurant berore JOSEPH MALITO
bought out his 1nterest.v~3' ‘

Both ANGELO BRUNO and FRANK NARDUCCI were served
subpoenaes commanding their appearances ‘before ‘a Coroner's
Inquest into both murders. ‘Neither BRUNO nor NARDUCCI were
~actually called upon to testify because true bllls were returned
by the Philadelphia County Qrand Jury subsequent to the y
Coroner's Inquest; Qharﬁin g JACK LOPINSON, husband of JUDITH
and Teamster Local 107 1abor goon“ FRANK "HATCHET" PHELAN
,with both murders. SR

| RALPHP" RANCA
_..6931" Stentcn Avenue
Philéaelphi Pa“ 'w; , .
MARANCA is ANGBLO BRUNO'B brother-in-law.. 'MARANCA .
1s presently employed at’ ‘the Phlladelphia =New.. JeraeyNExpress
\ﬁpompany, where 'he 18 in ¢harge of the "platform. This company
1s owned by BRUNO's associate TONY COPPOLA.-' S

SA@%GOLIS P T e
— 1122 Wnitby | Avenue “‘\\\f@ % e

e,

g

PH T-l advised on Marqh ;;f 1954 "RAYMOND MARTORANO
told ANGELO BRUNO that a friend of sm\(mneoms and FRANK -
'PALERMO from New Jersey wanted to borrow $1,500, It was: not
_ 1ndicated to the 1nrormant 1: this loan was’ approved by BRUNO

PH T-l advised Qn March 28, 1964, that SAM MARGOLIS
: wned the controlling. 1nterest in prizerighter CHARLES SONNY
LISTON, Further: details concerning this matter are set out
hereinafter._ : , - .

PH T=-3 advised on July 30 1964; that SALVATORE AVENA
accompanied by SAM MARGQLIS, attempted to locate ANGELO BRUNO

»

e

N
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- at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue, but were
: unsuccessruk‘because BRUNO had departed prior to their arrival.,

MARTORANO - xﬁeT

RA .
wu~102-EaBt —.13th_Street ==

North WildwaoqL N. J,_.A,

’.}_‘__.__u._ S

 _ PH T-l advised on March 5, 1964 that ANGELO BRUNO,
RAYMOND MARTORANO, - and FRANK PALERMO were at DE TULLIO's *
Friendly Bar, Eighth and Wasbington Avenue, at midnight.3

A PH T-l advised that on March 9, 196& 'RAYMOND MARTORANO

_spoke privately with ANﬂBLO BRUNO at Penn Jersey Vending COmpany.ﬂf"

‘ PH -1 adviaed on, March 11, 1964 that RAYMOND .
MARTORANO entered Penn Jersey Vending Company -with GEORGE
j,BUCHER, an international representative of the. Upholsterers
'Union, ' MARTORANO, BRUNO BUGHER, and S@NNY RICCOBENE had a
'private conversat on. '

' . PH T-3 advised on March 16 196#, that BRUNO met
- with RAYMOND MARTORAN@ and IGNATIUS DENARO at DENARO'S Cafe v
;Internazionale.  ' , :

 PH.T-1 advised on March 19, 196& RAYMOND MARTORANO )
visited Penn Jersey vending Company.- -

On March 25 1964 PH T—l learned RAYMOND MARTORANO
told ANGEIO BRUNO that a friend ‘of SAM ' MORGOLIS and FRANK
jRALERMO from New Jersey wanted to borrow $1, 500 e

 PH T-2 advised on April 8 1964 that RAYMOND MARTORANO,
accompanied by GINO_D?ATTILLIO,‘visited Penn Jersey Vending :
gcompany.i- SRR

' PH. T-2 advised on April 14, 1964, that. John's Vending
Company, the principal of which 1s RAYMOND MARTORANO, “had -lent "

- SOLLIE GLEANER $13,000 from the ¢orporation at the: time GLEANER
_purchased the place, whicn 1s 1ocated at 12th and Sanscm Streets..
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MARTORANO claimed he "stood good" for the loan and charged
one-~half of one per cent interest, - MARTORANO believes that

‘he will lose $1,000 as a result of his deal with GLEANER.

On the same date, PH T-2 advised that JOE KANEFSKY,
aka Joe Kane, tried to borrow $1,000 from MARTORANO for the
Candy Cane Lounge. MARTORANO held this loan in abeyance until

ANGELO BRUNO would give his okay for the loan.

PH T-2 advised on April 16, 1964, FRANK NARDUCCI
visited Penn Jersey Vending Company and claimed he was unable
to repay RAYMOND MARTORANO the money which he had received
from his as a loan because he, NARDUCCI, had just been released
from the hospital, ' E :

PH T-2 advised on April 17, 1964, RAYMOND MARTORANO
was observed in the company of FRANK D'ATTILLIO, FELIX JOHN °
DE TULLIO, and EDWARD TIESI, all of whom were with their
wives, at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue,
Philadelphia, Pa., during the night of April 17, 1964, PH T-2

~also advised RAYMOND MARTORANO was building a swimming pool

at his residence in Wildwood, N, J.

_ On April 28, 1964, RAYMOND MARTORANO advised ANGEIO
BRUNO that ALFIA TESTA's cousin, who was a barber at Eighth
and Catharine Streets, had died and the viewlng would take
place during the evening of April 29, 1964, at Ingenito's

Funeral Home, Eighth and Christian Streets.

PH T-2 advised on April 29, 1964, RAYMOND MARTORANO
informed BRUNO that he intended to discuss with IGNATIUS DENARO
the Pennsylvanla law sponsored by Senator of the State of -
Pennsylvania CHARLES WEINER, which could possibly make it legal

for DENARO to keep his Cafe Internazionale open on Sunday.

PH. T-2 advised on May 1, 1964, that RAYMOND MARTORANO
was looking for ANGELO BRUNO to tell him that FRANK D'ATTILLIO

- was opening a luncheonette at 301 South 52nd Street and that

he desired a cigarette machine on which he wanted three cents

- commlission per pack of. cigarettes sold, a $200 gift, and a

-

U3
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. $500 loan ror giving MARTORANO the business. MARTORANO- sub- :
- sequently contacted ANGEIO: BRUNO ‘and told him of D'ATTILLIO'
demands: and BRUNO ‘became extremely angry. at D'ATTILLIO
“stating D'ATTILLIO should accept new maehines on BRUNO'B terms._

' PH T-2 adyised on May 2, 196& that RAYMOND MARTORANO,
accompanied by his wife, sat with SONNY RICCOBENE ‘and his wife,
FRED D'ANGELO and GEORGE® ‘BUCHER, the latter two- representing the

Uphelsterer's Union, - at Palumbo's Restaurant, second rloor,

““““

ANTHDNY. Also present at this time seated at another table were

. ANGELO BRUNO. FELIX JQHN BE TULLIO, and others. B

PH T-2 advised en May 5, 196& RAYMOND MARTORANO

'.visited Penn Jersey Vending company.

PH T-2 adviaed on May 20, 196& "RAYMOND MARTORANO .
attempted to contact: ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company,

: but was unsuecessrule

PH T-2 advised on May 21, 1964 that RAYMOND MARTORANO

met with'ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company and again
© ‘later during the day BRUNO met with MARTORANO at ALFONSO o
MAIORIELLO'B barber ehqp. h

On May 26, 196& RAYMOND MARTORANO, accompanied by

FRANK D'ATTILLIO, spoke with ANGELD BRUNO at Penn Jersey Vending
_JCompany. S ‘

. PH T-2 advised on May 29, 1964, RAYMOND MARTORANO
pald ANGELO BRUNO a ecommission check in the amount of $709.38. A
This commission chegck was for the month of April 1964 and : | .

represented BRUNO's eemmission ror approximately 105 locations.

: -42; . ¢
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PASQUATE MASST,

aka (PAT, | ' '?“"
,v1h20 Park Boulevard, ///(/
Camden, H, J. =

Ml

PH T-1 advised on March 27, 196& that PASQUALE
MASSI vislted ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company.
MASSI informed BRUNO that. he had just returned from
visiting his girl friend, whom he identified as GRACE,
who was a patient at Einstein Medical center, Southern
Division, 5th and Reed Streets, Philadelphia Pa.

MASSI's girl friend was treated by a heart specialist.

She is a resident of the South: Philadelphia area and was
¢ hecking out of the hospltal on March 27, 1964. MASSI

- informed BRUNO on this occasion that he had seen FRANK
NARDUCCI at the Einstein Medical Center as NARDUCCI was
a patient there also. ' MASSI told BRUNO that he intended
to return to\%zi%gnand wanted to know from BRUNG if there
was anything hReé could possibly do for BRUNO's exlled .
cousin, CALOGERO SINATRA. BRUNO told MASSI not t6 bother
_SINATRA and not to make contact with him, . MASSI's visit
with BRUNO lasted for approximately two hours.

PH T-2 advised on May 2, 1964, that PAT MASSI
was in the v1cinity of 8th- and Dickinson Streets, Phila-
delphia, Pa., and did not indicate the precise date he
intended to return to Italy.

PH T-2 advised on May 15, 1964, that JACK
WILLIAMS informed ANGELO BRUNO that PAT MASSI was very

sick and had been confined to a hospital in Rome, Italy,

..as a result of a heart attack,

PH T-3 advised on July 13, 1964, that PAT
MASSI sent word to ANGELO BRUNO. through RALPH DE FLAVIS
that he, MASSI, is- censtantly under surveillanee by the
Italian Police,and that BRUNO should stay away from him
on his next visit: t@ Italy.

‘ | - 43 -
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FRA MA TTE( :

aka Pranki: endel,

‘«zBrocklehurst..Street,
Philadelphia, Pa,

———
Sy

. W—' X . ’
PH T-1 advised on March 19, 1964, that FELIX JOHN
DE TULLIO intended to attend the wedding reéeption of
PRANK MATTEO!'s niece at the Germantown Community Center,
Lincoln. Drive, Philadelphia, Pa., on March 22, 1964.
PH T-1 stated- that ANGELO BRUNO would also be there.

' B “on* Sunday, March 22, 1964 SA” EDWARD D, HEGARTY
observed ANGELO BRUNO and his wife SUE emerge from a
1962 ‘white Impala Chevrolet, bearing New Jersey llcense
tag GGT 198, and subsequently ‘enter the Germantown Jewish
- Community Center, Lincoln Drive, Philadelphia, Pa. SA
"HEGARTY also observed on thils occasion SAMUEL HOFFMAN

and his wife BETTY, MAX WEISBERG and his wife ANN, and
SYLVAN SCOLNICK.

"~ PH T—l advised on March 23, 1964, that ANGELO
BRUNO told him he had attended the wedding reception ef
FRANK MATTEO'S niece on the previous day.

PH T-2 advised on April 8, 1964, that LOﬁ LALLI
left an invitation for FRANK MATTEO to LALLI's stepSOn,
ANTHONY's, wedding reception for May 2, 1964, at the offices

.- of Penn Jersey Vending COmpany, to be delivered to MATTEO

PH T-2 advised on April 10, 1964, MATTEO's
wedding invitation to the May 2, 1964 wedding was delivered
to FRANK MATTEO., In addition, MATTEO was given SAM
HOFFMAN's invitation to the LALLI wedding, delivered to
HOFFMAN by MATTEC,

_ PH T-2 advised on April 11, 1964 MATTEO sent
word to ANGELO BRUNO that he did not want SYLVAN SCOLNICK
or SOL BASEN invited to LOU LALLI's stepson's wedding
-reception,<

PH T-2 advised on May 1, 1964, that MAX WEISBERG
was at the Penn Jersey Vending Company 1ooking for ANGELO

- bl -
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BRUNO BRUNO did not ‘show up. for his meeting with' WEISBERQ,*
“.and WEISBERG stated that he was: 1eav1ng the vicinity of
- 8th and Catharine Streets, and was proceeding to 4th and
Gaskill Streets, where he would meet with FBANK MAT%EO.

PH T—2 advised on May 2, 1964, that FRANK

1; MATTEO attended the wedding reception for Loy LALLI's

stepson, ARTH@HY, at Palumbe's Restaurant

7 “PH T—2 advised on Moy 13, 1964 MAX WEISBEBG,
acécompanied by FRANK MATTEO, visited Penn Jersey Vending
Company and spoke with’ ANGEL@ 'BRUNO. Subsequently, :

- MATTEO and WEISBERG departed ‘the vieinity of 8th and

Catharine Streets 1n the cempany of PELIX JQHN BE TULLI@

- PR T—a adviséd on May 21, 1964 that FRANK
MATEE@ had an appointment to see ANGELO BRUNG at 3:00 p.m
Subsequently, FRANK MATTEO joined ANGELO BRUNO at Ralph's
Restaurant, 9th ‘and catharine Streets, Philadelﬂhla, Pa,

‘ _PH T-3 advised on June 6, 1964 ANGELO ‘BRUNO |
was observed in the vicinity of 8th and Christian Streets,_

 and PRANKIE MENDEL was observed with SAM HOPFMAN in SAM

-CARRACCIOLO's barber shop. It .was not known to PH T-3
whether or. net MENDEL or HOFFMAN speke with ANGELO BRUHO.

: eYe1dd ,.~Pﬁ
___Washington Park Apartments, /////

Camden, N Jo —

PH T-mvised on March 19, 1964, that during a
discussion between AU@GSTINE MAZZIO, FRANK D'ATTILLIO, and
FELIX JOEN DE TULLIO, it was indicated ANGELO BRUNO would
attend the wedding. receptien ‘beink ‘given for FRANK MATTEO's
niece, These persons met at the Friendly Bar, 8th and -
Washingten Aveuue, Philadelphia, Pa.

PH T-1 advised on March 23, 1964, that AUGUSTINE
MAZZIO spoke with ANGELG BRUH@ at the Penn Jersey Vending
Gempany.‘ S ,

f.; 15 -
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“On April 25, 1964 PH T-2 advised that FRANK

. SINDONE told ANGELO BRUNO that he had been picked up by

Police Officers assigned.to Philadelphia Police Department
Captain JAMES KEAN, He was plcked up on a numbers lottery
charge. ‘BRUNO told SINDONE not to get "fresh" with KEAN, -
and described KEAN as a good guy, and stated that "every-

~thing is under control." SINDONE stated that AUGUSTINE

MAZZIO, aka Gussle Giddens, is paying off not only KENN,
but also officers assigned to his detail.

PH T-2 advised on Ma 4, 1964, that FRANK SINDONE

informed ANGELO BRUNO that AUGUSTINE MAZZIO wished to

speak with him. BRUNO told SINDONE to contact MAZZIO,
and to tell him that he should see BRUNO at 3:30 p.m.
during the same day, and should be alone when he. contacts

BRUNO.

On May 21, 1964 FRANK NARDUCCI discussed with
ANGELO BRUNO the arrest of FRANK SINDONE on May 21, 1964,

. on a numbers charge by the Philadelphia Police. NARDUCCL

stated that SINDONE's arrest was a 'frame," and that SONNY
RICCOBENE had informed NARDUCCI on the previous day that

the Police intended to' place numbers slips under the hood
- of. SINDGNE'S ‘car, which in fact, did happen on May 21,

1964, " Subsequently, BRUNO told SINDONE he should see
AUGUSTINE MAZZIO concerning the arrest because MAZZIO is

paylng off Captain KEAN's men, and he would be able to
take care of. SINDONE'S arrest.

On Ma 25 1964 PH T-2 advised that FRANK

D'ATTILLIO discussed with ANGELO BRUNO a proposed bingo

game operation which was being organized by D'ATTILLIO
and AUGUSTIHE MAZZIO, and would operate in "colored:
churches," BRUNO instructed D'ATTILLIO to tell MAZZIO
that he should not give away any "pieces" of the bingo
games without first clearing with BRUNO. BRUNO told

‘D'ATTILLIO that he would decide to whom pleces . of the

action should be given.-

- 46 -
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722 warneck Street
Philadelphia Pa.'

e -
RH L advised en March 9, 1964, that ANGELO

 BRUNO. spoke with FRANK MONTE in’ the vicinlty of 8th and

catharine Streets, Philadelphia, Pa.‘

o EH -1 advised on’ March 14, 1964 that he
learned” that 'FRANK MONTE was approximately 90" miles away
from the Philadelphia area, and was under instructions

to make a telephone ecall tao ANGELO BRUNO from his unknown

1ocation., PH T-1 learned later during the ‘day of March

14,1964, that ANGELO BRUNO had, Ain fact, made a tele--“
A phone call to FRANK MGNTE.__“«

PH D=1 1earned ‘on March 17, 1964, that ‘FRANK

. MONTE vislted ANGELG BRtme at the Penn Jersey Vending
f“cempany.,

PH -2 advised on Aprll 15, 1964, that FRANK

;3,MGNTE handled an errand for ANGELO BBUNG during the day._

PH- T»2 advised on April 20 1964 that BﬁUNO

"was again in contact with: FRANK MGNTE, and BRUNO again

sent’ M@NTE on an ‘errand. M@NTE indicated to- PH T-2 that

.~ he was’ employed in a different "nuﬁhers offlce for
g:BRﬁNO during this da o :

Pﬁ T-2 advised en Ayril 25, 1964 that BRUNQ

distributed invitations to the wedding of THERESE _
”SCAFIBI, and that ene of these invltations ‘wasg for FRANK
jMﬂNﬁE.. : , oo

EH T-2 advised on April 28, 1964, that MONTE
informed ANGEL@ BRUNO -that AL: SCHWARTZ, Philadelphia
benﬂsman, would see BRUNO on. April 30, 1964

PH. T-2 advised on May 14, 1964, tﬁat FRANK

VY-SINBQNE had. sought advice from AEGELQ BRUN@ ‘on the .

L. )4'7.-f_
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reorganization of a crap game. BRUNO instructed SINDONE

-not to employ FRANK NARDUCCI at the game because he is on
. probation,

" SINDONE told BRUNO that he was not using
FRANK MONTE because MONTE has a pending numbers case in
the Phjladelphia courts, _

NARDUCCI,
aka<Chickie, - 3 K)‘
.h23_Morris.Street, r
Philadelphia, Pa._

et S T

PH T-1 advised on March 11, 1964, that FRANK
NARDUCCI visited ANGELO BRUNO at the Penn Jersey Vending

Company.,
PH T-1 advised cn March 17, 1964, that”FRANK -

NARDUCCI attempted to contact ANGELO BRUNO but was
unsuccessful.

PH T-1 advised on March 18, 1964, that FRANK

NARDUCCi spoke with ANGELO BRUNO and informed him that he
was scheduled to have a hernla operation to be performed

on him at Mount Sinai Hospital -by DR. RAYMOND SYIK.

BRUNO on this Occasion cautioned NARDUCCI to stay away
from the "erap game" because he was on probation, and he
would be incarcerated if he violated the probation order.

BRUNO also instructed NARDUCCI to inform JOHN CAPPELLO '

that he would not be at the crap game.

PH T-1 advised on March 20, 1964, that FRANK

NARDUCCI informed ANGELO BRUNO that he would be hospitalized

during the forthcoming week. NARDUCCI, BRUNO, and FRANK
SINDONE were observed by PH T-2 entering T40 Christian
Street. _

{ .

PH T-2 advised on April 10, 1964, that FRANK

NARDUCCI was dismissed from the Einstein Medical Center
on April 8, 1964, PH T-2 learned on this occasion that
NARDUCCI had borrowed $600 from RAYMOND MARTORANO for the
purpose of opening a Goldstar American Legion Post with

- 18 - | .
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-~ WILLIE AVERONA, The club subsequently failed and MARTORANO

has been pressuring NARDUCGI for repayment of the $600.
PH T-2 learned on April 14, 1964, that RAYMOND

‘MARTORANO was disturbed over FRANK NARDUCGI not having.
‘made a payment during the five week period of the $600
- which he had borrowed. MARTORANO sought BRUNO's assistance

in collecting from NARDUCCT on April 14, 1964,

PH T-2 advised on April 24, 1964, that FRANK
NARDUCCI was looking for ANGELO BRUNO in the vicinity of
8th and Catharine Streets. PH T-2 advised that BRUNO
was in Miami, Fla., during this day.

" PH T-2 advised on April 25, 1964 that ANGELO.
BRUNO spoke to FRANK NABEUCGI on April 25, 1964.

PH T-2 advised on April 29, 1964, that FRANK

- NARDUCCI spoke with ANGELO BRUNO at the Penn Jersey Vending
Company. NARDUCCI informed BRUNO that FRANK NARDUCCI

wanted to buy WILLIE AVERONA's liquor license for the

' @oldstar American Legion Post in South Philadelphia,

and that AVERONA wanted $2000 for the license. NARDUCCI
wanted to borrow the $2000 from ANGELO BRUNO; however, .
BRUNO indicated that he did not care to become involved

with 1t at the time, On this occaslion NARDUCCI was with

N ANGELO‘BRUNO for approximately one hour.

PH T-2 learned on April 30 1964, that FRANK
NARDUCCI expected to open the Goldstar American Legion
Post over the following weekend in partnershilp with a man
who lived directly across the street from the Goldstar
Post. NICHOLAS PICCOLO was looking for ANGELO BRUNO at

Penn Jersey Vending Company, but BRUNO was not present.

- NICKY BUCK, that is NICHOLAS PICCOLO, departed Penn

Jersey Vending Company in FRANK NARDUCCI's car,

PH T-2 advised on May 4, 1964, that FRANK
NARDUCCI spoke with ANGELO "BRUNO at the Penn Jersey

Vehding Company.

/  ) '-749"'

DocId: 32299522 Page 41



\

PH_92-UAl
RO

" PH T-2 learned on May 14, 1964 that ANGELO BRUNO
Instructed FRANK SINDONE not to emplo FRANK NARDUCCI at -

*SINDONE'S crap game because NARDUCCI was on: probation._

S PH. T-2 adviaad on Mﬁy 21, 1964 that NARDUCOI ’
linformed ANGELO ERUNO of FRANK. SINDGNE'S arrest, which
"NARDUCCT claimed was a tname, which arrest took place‘

" on May 21, 1964; by Officers assigned to Captain JAMES
E iKEAN, of the Philadelphia Peliee Department._ o

B " PH -2 advised on May 26, 1964 that FRANK ~
D'ATTILLI@ eamplained to ANGELG NO that he had: loaned

. FRANK NARDUCCI a ‘sum of mone , which money NARDUCCI had

not repaid. BRUNO told B'ATTILLIQ that he should have -
‘dhecked with him, BRGNO, berore 1oan1ng ‘this money to

‘ _NARDUcCI.m-~

" PH T-B advised on May 28, 964 “that FRANK

| NARDUCCi was on the’ payroll cf ‘the Philadelphia-ﬂew Jersey
. Bxpress.Company, owned and operated by TCHI GOPPOLA,.,.
_ABRUNO assoeiate. e o

o . PH T-3 advised that FRANK NARDUCCI, accompanied
by JOSEPH LAZZARO, visited Dante's" Restaurant, Chestnut

 Street, Philadelphia, Pa., on June 13, 1963, at whiech time
,“;HARDUCCI became engaged in a violent quarrel with: J@SEPH
© ¢ MALITO, MALITO, who 1is also known as JOE- FLOWERS, was
5>fknewn as an a§sec1ate 0f ANGELG BRUNO for many years.

On June 19, 1964, J.SEPH MALITG was murdered

~ on the premises of Dante's Restaurant.. On the day prior
- to MALITO's mnrder, ANGELO BRUNO. dined in the restaurant,
-~ "and_ MALITO sat at ERﬂNO'a table. MALITO told BRUNO on.
-+~ this ‘occasion that he had
g “privately with ANGELO. BRUN@, and that he had a’ “favor
he would .like to ask of .BRUNO, - BRUNO on this occasion
©eut MALIT@ short “and stated. that he had already taken

d a matter he wished to discuss .

eare ‘of '1t, and that GHICKIE, that 13 KARDUCCI, Would

;fapologize to him.-

» 50 -
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PH T-l ‘advised on March 9, 1964 ‘that FRANK
NIC@LETTI was: present while ANGELO BRUNO- had a diseussian
with MAX WEISEERG, of Penn Jersey Vending Company . ,During
_ the ‘afternéon of March 9, 1964, ERUNO instructed NIO@LETTI
to piek him up at his heme at 11 60 p m.

PH T~1 advised on March 11, 1964, that FRANK
NICOLETTI was in the" ‘company of AHGELO BREHG when BRUNO
- met with NICHOLAS PICCQL@ and RAYMEND MART@RAN@ at 740 .
Christian Street i B ‘
T PH T-1 advised . on March 13, 1964 ‘that he
, observed ANGELO BRUNO arriving in the: vielnity of 8th and
- Catharine Streets in the eempany of FRANK NIC@LETTI in
'NICOLETTI'S aut@msbile.

' ‘PR’ T-l advised on March" 14 1964 ‘that FRANK
 NICOLETTT ‘was. ‘with ANGELO BRUNO at 74O Christian Street.
Subsequently, they ‘both. departed and were not in the .
_ vicinity ‘of 8th and Christian: Streets throughout the -
‘afternoon until NICOLETTI chauffeured BRUNO to ALFONSO
' ‘MAIORIELLO'S barber shep at Bth and. Christian Streets.“

" PH T-1 advised on March 16, 1964, that FRANK
NICOLETTI was with ANGEL@ BRHNG at Penn Jersey Vénding'
Co&pany,: :

PH T-1 advised on Mareh 17, 1964, that FRANK
_NIC@LETTI picked up ANGELO BRUNQ at MAIORlELLO's barber
. shop, and both departed the area in a 1961 or. 1962
-Oldsmobile. During th noon BRUNO and FRANK '
“NICOLETTI visited the home of ALFIA TESTA wife Qf pest-
_fBRUNQ associate PHIL' 'TESTA , '

PH Tal advised en March 19, 1964 that ANGELO
- BRUNO Joined ‘NICOLETTI at MAIORIELL@'S barber shop during
the early afternoon hours. R ,

-2 -
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. PH T-l advised on March 20 196& that ‘he ebserved,

'FRANK NICOLETTI and ANGELO BRUNO in. NIGOLETTI'S ear in the o
vﬁvicinity of Bth and Christian Streets,ee :

PH T-1 advised on March 23,'196R ﬁhat he. observed

-_FRANK;HICOLETTI at the Penn Jersey Vending Company. Sub-
seéquently, he recognized NICOLETTI and BRUNO leaving: Penn
 Jersey Vending comnan' nd sub8eqt ntly entering 740 -
~;Christian -Street. PH dvise
‘Mareh 24, 1964, he o serV’d’FRAHKTNIG LETTI, accempanied
by ANGELO BRUNO; entering the Friendly Bar
"Washington Avenue

:8th and’
During the afternoon of March 24, 1964
’d"FRAHK NIGGLETTI playing cards at

he ‘observed BRUN

-3740 Christian Street

o " PH T-1’ advised on Mareh 25, 1964 “that BRUNO,
accempanied,by FRANK NICOLETTI, speke with FRANK LOSGALZO
at 740 Christian Street. LOSCALZ@ ‘Iinformed. ERBNO ‘and” o

' NICOLETTI that FBI Agents had visited IGNAZIO DENARO earliert,
.Q?during the day, and that the Agents had also spoken with
*'him, L@SCALZG _

;7

o PH‘T~1 advised on Marech 27, 1964 FRANK NICOLETTI -
joined. ANGELO BRUNO at Penn J‘rsey Vending Company :

~ subsequently: they departed tegether, ‘at about’ 1@00 D m.f'>'
. BRUNO and NICOLETTI returned at about 2:30 p.m. IC@LE?TI

-‘.»;left Penn Jersey Vending Cempany at abeut 3 50 p m.

PH Tm? advised en April 3, 1964 that FRANK

.NIC@LETTI was ebserved by him at Penn Jersey Vending
ECempany SR .

~ PH T-2 advised on April 6, 1964 ‘that ANGETL.O'
BRUNO was with FRANK NICOLETTI at- 7&@ Christian Street.,

rgnuwo departed. alone;: ‘and minutes later the Philadelphia :

ce Department entered T4O Christian Street and’

~ ’‘searched FRANK NICOLETTI. The Philadelphia Police
”arrested FRANK LOSCALZO but did not arrest NICQLETTI

STiP3en
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PH T»2 advised on April 8, 1954 that LOU LALLI

Thad left an invitation for FRANK NICOLETTI to attend the

wedding reception on Miy 2, 1964, for LALLI's stepson,
ANTHONY, at Penn Jersey Vending Company, te be delivered

1to NICOLETTI

PH T~2 advised on April 15, 1964 that FRANK

- NICOLETTI was “in the~ oempany of ANGELO .BRUNO and ALFRED
'IEZZI when they discussed LOU CAMEBELL, 639 Randolph
’Street Camden, N J.‘;; :

_PH T-2 advised on ApFil 16 1964 that he

rebserved FRANK NIC@LETTI, of Penn Jersey vending company,
~in the eempany ef MAX“' EE,

5 o,

PR T2 advisedfen April 17, 1964 “that ANGELO
BRUNO, in the compan “of  FRANK NICOLETTI, departed from™

the’ vicinity of ‘8th and Gatharine Streets 1n NIG@LETTI'B
' fautemebile.

PH T-2 advised on April. 25, 1964 ‘that ANGELO

. BRUNO gave FRANK- NICOLETTI ten invitations to be distributed
ffor the: wedding meeeption rer THERESE SCAFIDI. L

PH P2 advised on April 28, 1964 ‘that he

;observed FRANK ‘NICOLETTI and ANGELO BRUNO entering: the .

e ef ALFIA TESTA wife ef BRUN@ asseciate, PHILIP ?ESTA
PR T-2 advised on April 30, 1964, he observed .

,FRANK NIG@LETTI chauffeuring ANGEL@ BR&NG in the vieinity
.’ef 8th and Ohristian Streets.;jL TR

PH T=2 advised on May 1, 1964, that he
observed ANGEL® BRUNO, FRANK NIC@LETTIQ and JOHN SIMONE
departing from the area of 8th and’ christian Streets 1n

,WFRANK NIC@LETTI“s autemobile.

PH TeE advised on May 2, 1964, that FRANK

NICGLETTI was ebserved by him at apﬂreximately nden time

- _54, -
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,.Thad leamed during 'che day that BRGN@ x»etumed to Penn
~Jepsey Vending Company during the late afterneon and
.waited there f@r FRANK NIC@LETTI R ,

. +
PK T=2 advised on’ May 4 1964 that he observed
FRANK NIC@LETTI in the e@mpany ef AN@EL. BRUNO at 740 .

.christian Street

PH T-2 advised.on May 6, 1964 that he’ ebserved_

FRANK NICGLETTIL, aceﬁmpanied by AN@EL. BRUNO, departing

from the vieinity of 8th ahd ‘Christian Streets in .
" NICOLETTI's automebile at approximately 1: 35 p.m, BRUNO
- .and NICOLETTI returned to 8th and Christian Streets at’
" _about 4:00 p.,m,, at which time they were discussing

fERNEST VI@XLANTE in une@mplimentary terms

PH T=2 advised on May 8, 1964 that FRANK

4NIC®LETTI picked up ANGELO BRUNO at MAIORIELL@'S barber -

- .shop: at approximately 1:00 p.m, and brought BRUNO baek tej
_Bth and Ghristﬂan Streets at 5¢ 15 p.m, :

) - PH T»Q advised on May 9, 1964, that NIC@LETTI .
claimed that ‘he had chauffeured BRUNO during the previeus

'day.

Gn May 9, 1964 NIbOLETTI and BRUNO met at
MATIORIELLO'S barber shep and subsequently went to meet

ARTIE COLIANNT and IGHAZIO EENAR@ at the Gafe Inter»
_nazienaleo SR

'PH T-2 advised on May 11, 1964, that FRANK

'NICGLETTI Was again during the day chauffeuring ANGELG

”BRUNO

—

- En May 12, 196& PH T=2 advised that NICOLETTI
was present with AN@ELO BRUN “at Broad and Loecust Streets

,when GE@RGE KATZ aSked EREWO what the winming number was

=.55 P
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"BRUNO made in@uiry at NIC
,eff@rt to" 1@cate FRANK HICOLETTI

ehauffeuring ANGELO BRUNf 1n Center city Phi“fdelphi o,

ol

~on the previous day, that is, for May i1, 196& KATZ_ '
-stated ‘that he desired to know this on. behalf of his =~
‘brother, TOMMY FOLEY. WNICGLETTI t@ld KATZ the matter had =
‘been’ sgraightened out by BRUEO, and that the winning number
twas 31

o PH T=2 advised on may 13, 1964 that he -
observed FRANK NICOLETTI speaking with AN@ELO BBDNO at -

f:Penn Jersey vending Cempanyo s

“PH T=2 advised on’ May 15, 1964 that FRANK

;NIGOLETTI was. in. the e@mpany of AN@ELO BRUNG during the
gaftern@en heurs.- '

“PH. T~2 advise]:en Nay 21, 1964 that ANGEL@
IOLAS PICCOL@'S restaurant in

On May 21 196ﬂ FRANK NICOLETTI was. ebserved

~with ANGEL@ 'BRUNO at MAIORIELLO'S ‘barber shop.w

Gn May 21, 1964 PH T~2 ebserved FRANK NICH

TTT.

 PH T-2 advised on May 23, 1964, that FRANK

:_NIC@LETTI was present during 'a discussion between BEN -
ngaLOB and ARGELO BRHNO at the Penn Jersey Vénding CQmpany.

T=3 advised on June 2 196& that FRAKK
NIGOLETTI was in’ the company of . AH@ELC BRUNO at’ T4O

~ Christian Street and: indicated- ‘that he’ had been with
‘rBRUNO during the night @f June 1, 1964

PH Te3 advised en June 3, 1964 that he .observed

' FRANK NICOLETTI in the company of ANGELO BRUNO in the
vvieinity of 8th and Christian Streetsak

PH T=3 advised on June U4, 1964 that he’

H@bserved HIG@LETTI and BRUH@ 1eaving MAIORIELL@'S barber

,é;;56 § 
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,shep,at 12:30 p.m,: together and - observed both of them '
ning at about 2-50 P.m. when both" BRUNG and ;
t tom@biles.t< ‘

o PH T-3 advised on Jung 13, 1964 that he dbserved

_ FRANK NICOLETTI in ‘the” eempany of- 'ANGELO 3RINO ‘at”
fMAIORIELLO's barber shop, at whieh tine ERHHC informed .
NICOLETTI that he hadAa me “at ndly -
' Barsseheduled fer 10"

PH T-3 advised?en July 9, 1964 that FRANK
‘ NICGLETTI ‘eongratulated GELO ERUNO on ‘his aequittal
'“}from Federal eharges,: 1str1et cGurt Philadelphia ‘

- T-3 advised dn;July 11 1964 that ‘he . -
'ebservedvFRANK NICOLETTI and AHGELGABR UNO at MAI@RIELL@{S B
. >"8h ?Subse”ﬂe "y, he”observed“them beth depa,ving

;fdr the purpese ef ' IGKA I / N

?H .3 advised on" July 28, 1964 that ANGELO

'BRUNO was in the company of FRANK RICQLETTI from 1: 00 p m.,»_'

ﬁte 3 00: p M,

. On July 29, 1964, PH T-3 advised that he learnedv
- from FRANK NICOLETTI that ANGEL@ ‘BRUNO had departed from:

‘Philadelphia the previeus evening, and that it was- "1mg@rtant”

~that he g0 away

DOMIﬁ~5§¥éLIVETG

mwitherspoen Avenue,

Pennsauken,'ﬂ“& f

PHlT=2 advised on nay 15, 1964 that ANGELO BRUNO
had a discussian with - JACK wILL WILLIAHS told BRHNO
that )OMINIGK OLIVETO 18 handling his races‘ -

= 5T -

DocId: 32299522 Page 48



y

16 '
- h 4 / (
XEALERMO, ~—~ A9 ‘?‘”%“7

Antel

__211”South Lynn. Bculevard, =

'iiii Dar~g, Pa.

Iy

PALERMG 18 now 1ncarcerated having begun his
senténce which arose from a conyiction in U, S, District
Court, Los Angeles, calif

' PB‘T-l advised on march 5, 1964 ‘that FRANK
- PALERMO visited Penn- Jersey Vending Company 1n efforts
‘to locate ANGELO BRUNO, but was unsuccessful, PALERMG
‘indicated that he would see BRUNO later in the day at =~
DE TULL19'8 Ear, Bth and washington Avenue, Philadelphla.

' PH T-1 advised on Mareh 16, 1964, that he
learned from GEORGE KATZ that the reason ANGELO BROUNO,
"MAZ WEISBERG, SAM MARGOLIS, FELIX JOHN DE TULLIO, and
- FRANK PALERMO have had’ frequent ‘meetings in the recent
past is due to. discussiena cancerning SCHNY LISTGN'a B

' eontraet

PH T-1 advised on March 25, 1964 that RAYMQND
- MARTORANO told ANGELQ BRUNO ‘that a friend of ‘SAM MARGOLIS
and FRANK PALERMO from New Jersey wanted to- berrow $1 500,

“PH T2 advised’on May 1, 1964, that FRED PALERMO,

brother of FRANK PALERMO, visited Penn Jersey Vending
~ Company in an effort to 1ecate ANGELO BRUNO, but was
unsucceszul

éEEE%PAnTALEo,

Philadelghiah:Pa

' PH T-l advised on March 5, 1964, that PETE
PANTALEO visited Penn Jersey Vending Company in an effort
‘to  obtain ANGELO BRUNO's assistance in- getting him a
taproom at a 1ocation unknown t@ PH T~1

. - 58 ad
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 PETE PANTALEO visited ANGELO BRUNO at the Penn
Jersey Vending Company, according to PH T-1, on March 13,
1964, BRUNO informed PANTALEO that the taproom he was
considering purchasing would cost $21,000,

” 'PH T-2 advised on May 12 1964 that BRUNO was
in contact with PETE PANTALEO, and ‘gave him two telephone
humbers where he could be reached. PANTALEQ apparently
desired to speak with ADAM D'OLIO. ' ‘

ANTHONYYPRRELLA,

=305 Oakwood.. Drive,
Newfleld, N, J g

W Y ’
PH T-2 advised on April 13, 1964, that ANGELO

BRUNO was in contact with ANTHONY PERELLA and a second
person who accompanied PERELLA, who was unknown. to PH T-2,
It appeared to PH T-2 that BRUNO was setting up an .

for PERELLA to meet with an unknown party.

2214 Southi23ndu8treet,
Philadelghia, Pa.'

© PH T=-2 advised on May 13, 1964, that ANGELO
BRUNO had a discussion with ERNIE PERRICONE, TONY COPPOLA,
JOE (INU), and FELIX JOHN DE TULLIO eoncerning labor
problems that TONY COPPOLA was having at the Philadelphia-
New Jersey Express Company.

' ; PH -8 advised on May 28, 1964, that_"BIG ERNIE"
- \\\$\$4?ERRICONE was. on the payroll of the Philadelphia-New Jersey
Express Company, and had been used, along with FRANK '
NARDUCCI, by TONY COPPOLA to straighten out union troubles
.at the trucking company by intimidating troublemakers at
~ the company

_-59‘,
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n;llthiandmChristianwStreets,v

Philadelphia, Pa.iq~~»

TPH 12 advised on April 25, 1964 that ANGEL@
BRUNO gave an invitation>to the wedding reception ‘of -
THERESE SCAFIBI to J@SEPH PIGG@LG

I7

“HO ,S’ PICG@LO, ' A/xc K‘é«
1619 itzwateniStreet, w“,“,i.—711~m~*

~__Philadelphia, Pa. /

—

: PH T-l advised on’ March 9, 1964, that he. observed:
 ANGELO ERUNO, FRANK HIG@LETTI, and NICHOLAS PICC@L@ L
tagether at 740 Christian Street

I PK =1 advised on March. 11, 1964 that he
‘observed. AN@EL®AEBBN® "FRANK NIC@LE@TI, ﬁIGHGLAS 'PICCOLO,
and RAYMCH) MARTGRAH@ at: 740 Christian’ Street togethar.v

PH T-l advised on Mareh 27, 1964 "he obseérved
NIGH.LAS PICCGLO with ANGEL@ BRUNO at the Penn Jersey
Vending cempany.’r o ,

)  PH T-1 advised on March: 31, 1964, that he.
observed ANGELO BRUNO,: aecompanied by NICHOLAS PICCQLO,
entering an automebile owned by BRUNO's office manager,
“RALPH 'SCHWARTZ. PH T-1 rurther ‘stated that he believed ,
BRUNQ and PICG@L@ had left the Philadelphia area., =

PH T-2 advised on Apvil 14 1964, that ANGELO
-BRUNO met With NICHGLAS PICC@LG at MAIORIELLG'S barber e
shop._ o

PH T-2 advised on April 25, 196” that. ANGEL® ‘

“BRUNO diatributed invitations to the wedding of THERESE

SCAFIDI, ene “of whieh was’ given to HICH.LAS PICC.LQ.
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 PH T~2 advised on April 30 1964 ~that NICH@LAS
.PICCOLO was at Penn Jersey Vbnding ‘Company awaiting the ”
~_arprival of " AN@EL@ 'BRUNO, who -d1d not show up while =~
,jPICCGLl was waiting.u Subsequently, PIGCOLQ left Penn
- Jersey Vending Company and departed the area with FRANK
NARDUCGI in NARDBCE;}S automobile._-
AHTGNIO DOMIEIeK P@LLIHA,
2515_Seuth_2lst-StreQ§d
_Philadelf,ia Pa. SRS

T

X _PH T-2 advised on April 16 196& ‘that he ‘observed .
_ ANTONIOAPOLLINA for the first time in ‘many months in the =~
‘vieinity of 8th and . Ghristian Streets getting a8 haircut
' ‘,%IELLG'S barber shep.

/i

o z ) ‘,! , , ] .
PU GIT@RE,' .ww_g,g ,f;;f;,ifm:.@) e X cha
' ‘Philadelphia, Pa. \_./’l ) —

I

PH T~1 advised on Mareh 27 1964 that SAM’PUNGITORE,
‘ ceompanied by FRED IEZZI, ‘visited AHGEL@ BRENO ‘at Penn”
gJersey V?nding CQm@any fer the purpese of extending to him

728 Carpentir stmet
~ leaaelghia*ﬂr s

PH T«l advised en March 17, lgéh that ANGELO BRENO |
~ was observed in the company of MARIO RIOC@BENE ‘entering
Penn- Jersey Vending Company. While in Penn Jersey Vending
Cempany, RICCOBENE and BRUNO met with RAYMOND MARTORANO
“and ‘GEORGE BUCHER, who is one of the International
Representatives of the Ephelsterers lhion. ‘

' PH T-1 advised on March 17, 1964, that he observed
MARIG RICCOBENE accempanied by FBANK SIHIGNE, entering

- 51:_-
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Penn Jersey Vending Ccm@any.‘;They did n@t see AHGEL@ BRUNO -
on this oceasion, but PH T-1 was of the. opinien ﬁhey AR
,;wished to discuss’ with him a crap game which they plan ta
,aopen up and wished to diseusa this with BRUH@

PH T-l advised on Mareh 18,‘196h that ANGELO
BRUNO met with ALBERT CGPELAND FRANK. SINDONE, and MARIO
RICCOBENE at Penn Jersey Vending Company. RICCOBENE on
this" oceasion ‘departed Penn Jersey Vending Company in
--thﬁ cogggny of FRAHK SIE]QNE and drove off in SINDGNE'S
.automo e., R

. PH T-1 advised on March 19, 1964, that he .
TgbseﬁVed MRRIG RIOG@BENE enterina Penn. Jersey Vénding

PH T-1 advised on Mareh 20 196h that he
.ebserved MARI@ "SONNY" RICCOBENE talkdng with ANGELO
BRUNO, who was seated in ALBERT COPELAND' 8 autemobile,
in the vicinity of Gth and Christian Streets.

PH T-1 advised on March 23, 1964 that he
observed MARIO RICGOBENE talking with ANGELO BRUNO at
~ Penn- Jersey Vénding ‘Company conecerning the erap game: ‘which
'?522@ ENE was planning and which weuld start en march 2&

PH T-1 advised that ANGELO BRﬁNO spoke with
MARIO RlCGOBEEE at Penn Jersey Vending Company on
., Mareh 25," 1964

PH T-E advised on April 16, 1964 he ebserved
MARIO RICCOBENE entering Penn Jersey Vending Company.
RICC@BENE on-this occasion did not speak with ANGELO
_ BRUNO whe was net present at Penn Jersey Vénding Gompany. )

: PH T-e advised on April 28, 1964 he’ abserved
_:MARIO RIGCGBHNI entering Penn Jersey VEnding G@mpany.

- 62 -
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PH T-2 ‘learned on this day that HICCQBENE ‘was no longer

PH 92-44l4

- PH T-2 advised on May 2, 1964 that SONNY
RICCOBENE, acc@m@anied by his wife, sat with RAYMOND
MARTORANO and his wife, and FRED D'ANGELO and GEORGE ..

'BUCHER at Palumbo's ReStaurant on the occasion of ANTONY -

LALLI's wedding reeeption. Seated at another table was

| ~ ANGELO BRUNO, ~ D'ANGELO and BWGHER are both associated
with the ‘Upholsters: Uni@n,

PH T2 adviaed on. May 1u 1964, that ANGELO
BRUNO had .a . discussien with MARIO RICCOBENE at Penn

. Jeraey Vending cempany.

PH T-2 advised on-May 19, 1964 that ANGELO
BRUNO departed Penn Jersey Vending . Company at about

4:15 p.m. for the purpose of keeping a 4:30 p.m.
‘appointment with RAYMGHD 'MARTORANO, FRED D'ANGELO, and _
- SONNY RICCOBENE, PH T-2 speeulated that BRUNO's meeting

with RICCOBENE prebably concerned money because RICCOBENE

 went broke on number "666," which was the winning number

on’ May 16, 1964

PK -2 advised on may 20, 1964, that MARIO
RICCOBENE was present at Penn Jersey Vénding Cempany for
pose of seeing ANGELO BRUNO, who was not avallable.

assoclated in the floating crap game with FRANK SINDONE

‘and JOHN CAPPELLO beeause he had been "tapped eut" on.a

numbers tip. ey

PH T-2 advised on May 21, 1964, that ANGELO
BBUHG met. ‘with MARIO RICCOBENE at the barber shep at
11:45 a,m. Subsequently, at about 1:00 p.m., BRUNO met
with MARI@ RICCOBENE .and. AEAM B'QLIO 1n the basement ef

-MAI@RIELL@'S barber 8hep.

- 63f-
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SALVATonEs(s”EfmI, |
ake_SAM;” -

_ \909 South Bth,Street,

e A s

. : PH T-1 advised on. March 19, 1964 that SALVATORE
'SCAFIDI left ten wedding invitations for ANGELO ‘BRUNO at
Penn Jersey Vending Company. SAM SCAFIDI's daughter,
THERESE" EDITH SCAFIDI, was to be married on April 25, ,
1964, at St. mary's Churceh, 800 Salter Street, to S!LVESTER
vJOSEPH ZAZULA .

. “"PH T—2 advised on Apr;l 25,,1964 that ANGELO
BRUNO distributed invitations to THERESE SCAFIDI's wedding
to the following persons: - IGNAZIO DENARO, FRANK NICOLETTI,
FRANK SINDONE, FRANK MONTE, FRANK NARDUGCI, ALFRED IEZZI,
NICHOLAS PIGCOLO, and JOSEPK PICCOLO

. NICHOLE@CARF@ \
-Phlladelphia’ Detention Center,
sﬂ"Phuadelpma,wPa M

- PH T-2 advised on April 14, 1964, that ANGELO.
'BRUNO met with NICHOLAS: PICCGLO at MAIORIELLO'S barber
- .shop. PICCOLO planned to visit with his sister, who was ,
‘going to visit NIGHOLAS SCARFO at the Philadelphia Detention
Center. SCARFO is PTCCOLO's nephew. SCARFO owes $600
to FELIX JOHN DE TULLIO. PICCOLO and DE TULLIO were
attempting to. straighten out this debt.

PH T-2 advised on May 5, 1964, that ANGELO
BRUNO learned that NICHOLAS SCARFO was no longer working
-in the hospital at the Philadelphia Detention Center.

VERBERG,
\_’Philadellhia, Pa.

PH T-3 advised on July 27, 1964, that ANGELO ERUNO
had an appointment to meet with AL SILVERBERG at DE TULLIO'sYI

'f'@l»-

DocId: 32299522 Page 55



?2-&4& |

_,priendly Bar, Sth and washington Avenue, betweenﬁll‘d!elﬁck_
~-and 11:30 o'cloek. : R e

c;]lo President Avénue,
: -Laurence Tewnshil%,N’

' " PH T=-2 advised on May 1, 1964 that ANGELO BRUNO
- met privately with JOHN SIMONE- 1n the rear reom @f ALF@NSG
‘ MAIORIELL@'B bavber sh@p._».-

o “PH T-2 advised on May 21, 1964, that JOHN SIMﬂNE
and cARL IPPOLITO attempted to eontaet<ANGELO BRUNO from

' Néw York telephone number Canal 6-0038, and wanted BRUNO
“to call them back: immadiately ‘Later in the day BRUNO

. 1ndicated to PH T-2 that he had contacted IPPOLITO and

_ ‘SIMGNE -BEN QOLOB told PH T-2 that ANGELO BRUNO had
--departed his residence’ at apprgx1mately 7:00 p. .m, for

' the purpose cf picking up GARL IPP@LITO and J@HN SIMGNE

, . By cemmunique dated July 31, 1964, the New Yerk -
- Office ef the FBIL advised that they had observed ANGELO
'BRUNO seated at a table in the Pampei Restaurant, 475
ParkvAvenue; New York City, with seven other 1nd1v1duals.
One person, who was tentatively identified as 'JOHN
. SIMONE, was observed leaving the restaurant and subsequently
- entering a 1964 blaek and white Cadillae, bearing New -
~ Jersey license GEH 769, which vehicle 1s registered to
jTHERESE SIM@NE, wire of JQHN SIMGNE

_ %_.&??li?.‘: "‘"i

‘Vallelunga, Galtanisetta,b81c1;yﬁw1talz~h\

N
It has previausly ‘been reperted that CALOGERO
SINATRA 18 a ceusin er ANGEL@ BRUKQ »

' PH. T~12 a Qonridential source. abroad, advised -
on Mareh 27, 196& that the. Judicial Tribunal of Caltanisetta,

| ?“65_"
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- aé» S
736£Christianwﬁtreetxf3
PhiladelphiaL Pa. e

PH T-l adviséa’én March 6 1964 that FRANK
SINBGNE visited Penn Jersey Vending Company for the
purpose of seeing ANGELQ UN@,‘ ut was . unsuecessful

~due to BRUN@'s absenee. B

T PH T-l advised on March 9 1964 that ANGEL@
BRUNO speke ‘with FRANK SINDONE at 7&0 Chiristian Street.
‘Later in the day BRENQ matswith S]NE@NE at. Penn Jersey
Vénding company. ;r~

' PH T-1 advised en Mareh 13, 1964, FRANK
. SINDONE ‘visited Penn Jersey Vending company looking for
ANGIL@ BRUN@, but was unsuecessful.

PH T-l advised on Mareh 16, 1964, that FRANK
, SﬁNB@NE‘Bpeke with ANGEL@ BBUN® at MAIORIELL@'B barber
shop. =

PH T-1 advised on March 17, 1964 that FHANK
SINDONE, ‘aceompanied by MARIO RIGCOBENE, visited Penn'
Jersey: ﬁénding Company: foy the purpose of telling ANGELO
, BRUNG) the’ details of a erap game they plan to open. BRUN@
k was not present o

' PH T-1 advised on Mareh 18, 1964, that ALBERT
cePELAHD, FRANK SINDONE, MARIQ RICCOBENE, and ANGELO
BRUNO had a discussion at Penn Jersey, Vending cempany
Subsequently, S]NIONE dqparted with RICG@BENE in =
SINDONE'B ear..

’ PH T-1 advised on March 19, 1964, FRANK SINDONE,
 informed ANGELO BRUNO that he had heard._ from Magistrate
E. DAVID KEISER's Office through Office Clerk JULES
ZARETSKY, who was trying to get FRANK SINDONE's . Pennsyl—
vania operat@r's 11cen$$ restared. SINBONE told BRUNG

- 68 -
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that there were appreximately 90 . tickets for moter vehicle
violations~ listed for him, and that ZARETSKY had "pulled

" ‘most of the moving: violatlons," which would cost. SINBGHE
$200 rather ‘than 500 in fines to restore the licenseé, :
“SINDONE expeeted the license to he returned on Menday ar_

" Tuesday, Mhrch 23 or. 2& 196&

PK -1 adv}sed on Eareh 20 1964 “that BRHNG,

,accompanied by FRANK SINDONE ‘and FRANK NARDUCGI, were
-vobserved by him entering 740 christian Street

PR P2 adv;sed on April 8, 1964, that ANGELO
BRUNO - visited SCHNY RICGQBENE'sfluncheonette, '13th and

“Catharine Streets, for the- purpose of finding "FRANK - Slﬂ)‘NE--”

*Subsequently, FRANK SINBGHE ‘came to Penn Jersey VEnding
‘Company and .stated that the police had raided the pool=-
- room at 13th and Catharine: Streets. and searched him as
they had a warrant for him, signed by E. DAVID KEISER,
“but the police fourid nothing because KEISER's Clerk,
- ZARETSKY, had calléd him on April 7, 1964, to prewarn -
him., SINDONE stated that he did rot receive thé message
~directly, and that ZARETSKY had relayed ‘the 1nformation
- t06 ANGELO" BRHHO’S son, HIGHAEL, who in turn relayed 1t
- te SINE@NE ' -

'PH T—2 advised qn April 24, 1964, that FRANK :
~S]NI|NE visited Penn Jersey Vending Company for the purpose
‘of. seeing ANGEL@ !BINO, but was unsuccessful in: loeating
.%him.; .

PH T-2. adviged en April 28, 1964, that FRANK
'SINDCNE, followed by MARIO RICCOBENE and’ FRANK MONTE,
visited Penn Jersey Vbnding Company in an. effort te
‘loeate ANGEL@ BRUNO, but were’unsucaessful '

: PH P2 advised on April 29, 1964 that ALFRED
IEZZI contacted ANGELO BRUNO for the ‘purpose  of seeing 1f

 FRANK SIH)QNE had left any money with BRUNO for IEZZI,

- PR T-2 stated that IEZZI bad laaned $500 to SINDGHE and

. SINDONE was seheduled to repay 1it, $20 00. per: week.
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~ PH T~2 advised on April 30 1964 ~that FRANK SINBGNE
delivered $50.00 to BRUNO's office manager, RALPH SCHWARTZ,
whieh was to be passed down to. rnpn IEZZI as'a" payment for

PR T;2 advised on May 4 196# “that FRANK | o

VSINDGNE visited ANGELO BRUNQ%at Penn Jersey’ VEnding Company.
BRUNO was also obseérved spe: ing with SINDONE and’ AUGUSTINE
' .MAZZIO at Penn Jersey Vbndimg Gampany during the same’ day. .

) 'PH T-2° advised on May 14 1964, that FRANK
SINDGNE ‘while speaking with ANGELO BRUNO, sought advice
for the’ operation of a crap game which SINDONE was planning
BRUNO ‘instructed SINDONE not to employ FRANK NARDUCCI at’
the game, and SINDONE stated that he would not employ FRANK

iMQNTE because ef his prebatienary status.’ .

_  PH T-2 advised on May 20, 1964 that FRANK: SINDGNE
and JOHN ‘CAPPELLO have been: working a floating crap game. -
‘During the afternoon BRUNO was observed speaking with FRANK
. SINDONE on Hutchinson Street between Catharine and Christian

_‘Streets near the sbatuhe of the Madonna, .

_ ' "PH T-2 advised on May 21, 1964, that FRANK SINDONE -
, was’ observed ‘entering MAIORIELL@'S barber shep, at which '
* time BRUNO was known to be in the barber shop., During the
afternoon FRANK NARDUCCI -informed BRUNO of FRANK SINDONE's
arrest by the- Philadelphia Police Department on May 21,
1964, which arrest 'NARDUCCI claimed was a "frame," BRUNO
~asked NARDUCCI who was going to take eare of - SINDONE!'s -
_arrest, and NARDUCCI replied “RAY MARTIN." ILater during
- thé-afterncon BRUNO spoke with FRANK SIND@NE ‘eoncerning
his arrest, and BRUNO- insbructed ‘him to see AUGUSTINE
MAZZIO eencerning the ‘arrest because MAZZIO 1s paying
Captain KEAN'B men and MAZZI@ would take care of the arrest.

PH T-2 advised on May 28, 1964, that FRANK SINDONE
advised ANGELO BRUNO three of his numbers men were arrested

- T70 =
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and that AL SCHWARTZ, bpndsman, was taking eare ef the
arresta. '

S PH T-2 ‘advised on May 29, 1964 that AL SCHWARTZ,
bondsman, informed BRUNO that BEN GLICKSTEIN got $300 to
get: SINDONE's gambling ‘arrest thrown out by Magistrate
“M,  PHILLIP FREEB FREED reeeived $250 and GLICKSTEIN
.gotf$5xbii? ’

Jos ‘ :
‘aka. MI . -

. 42'Lever1ng Cirele Erive,_
c WXd, P&. R e

PR TiTv adviged on Mareh 11, 1964 _that MICKEY
TANITSKY visited Penn Jersey Vending. Cempany in an. effort
to locate ANGILO BRBN@ PH T-1 ﬂid net know if he was suc¢essru1

“PH T—l advised on. March 16, 1964 that MICKEY
TAEITSKY spoke with ANGELO IRING at MAI@RIELLQ'B barber
Shapo yi' )

, PB T-3 advised on June , 1964 thah HCKEY
ITSKY spoke with AnaﬂnaLnaqne.atgﬁenn.Jerseya-‘ndins

e

Pu-p 172 L SAR s

w»fielz”Cappenter Street
Philadelphia, Pa.
(Presently Genfined Pniladelphia lntentien Centep)

PH T~1 advised on March 24 1964 that PHILIP ' .
TESTA, thrcugh his wife ALFIA, enveyed the following

messages to ANGELO BRHHQ o

1. Ee was to get a p@stp@nement of TESTA'S trial,

2.  He was tq,get,TESQA's income tax prepared,

=T - \ |
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3,  TESTA is concerned he will be called as a
- witness against 'BRUNO in ‘BRUNO's forﬁhe@ming
trial for extortion - conspiracy in U, 8.
District Court, Philadelphia.

'PH -2 advised on April 7,_1964 that ANGEL@

"BRUNO instructed his office manager, RALPH SCHWARTZ, to

drive ALFIA TESTA to the Philadelphia’ Betention Center in

erder that she ceuld visit with her husband

PH T-2 advised on April 14, 1964, that ANGELO

BRUNO again instructed RALPH SCHWARTZ to drive‘ALFIA

TESTA to the Philadelphia Betentien Genter.

B .PH T2 advised on April 15, 196& that BRUNO,
while speakﬂng of PEILIP TESIA'S incareceration, stated -
that what he, ERGN@ needs 1s a six menths vacation like

-”the one’ TESTA has.'

- ~PH T-z advised on April: 17, 1964, bhat it 18
common hmewledge in South Philadelphia that FRANK NICOLETTI
has been BRUNO's eonstant traveling companien due to the 5

,1ncarceration of BRUN@'& ¢1@sest asaeciate, PHILIP TESEA.. o »

PH T-2 advised on April 21; 1964, that RALPH e
SCHWARTZ dreve ALFIA ﬂBSTA to the Philadelphia Detention

N ’ \\_‘_/
Center. ¥ _ (\\\\\ ‘ -

PH T-2 advised qn April 28, 1964, that he

observed FRANK NICOLETTI and ANGELO BRONO entering the
'hame of ALFIA TESTA :

“PH T-lo advised that BRUNO had instructed ALFIA
that Attorney JACOB KOSSMAN intended to file an appeal

alleging that PEILIP TESTA has been in jail for a’ period
- of six months, as of May 1, 1964 ‘and has net been breught
to trial. KOSSMAN 'will argue that TESTA should be"
released on: hend or breught to’ trial rather than centinue

cenfinement

v+‘,7;_2‘ -
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“PH" T-2 advised that on May" 12 1964 ‘RALPH
SCHWARTZ ehauffeured ALFIA TESTA to the Philadelphia e

';Detention Center.vnrw,

PH T-3 advised on June 5, 1964 that Attorney

. JACOB KOSSMAN was in the precess ‘of preparing ‘an’ additienal
“brief . to’ ‘present to the U, S. "Clrecuilt Court of Appeals

in an effort to obtain TESTA's meIease, citing the case
of Governor ROSS BARNETT“askﬁng for a trial by gury for
ywas a "petty effense.

PH T-3 advised on June 6, 1964, that ANGELO

1BRUHO had a discussien with TES?A'S brother-in-law, JOHN
"MASI, MASI informed EKEHQ that PHILIP TESTA 1s afraid "
he will be called as a witness in the ‘Pederal extertien

case involving BRUNO. ‘BRUNO assured MASI.that TESTA will
not be ealled, and that if by chance he" 18 ealled, he 13

not to get fresh . but 18- t@ be a gentleman.’

PH T-3 advised on June 16, 1964, that RALPH

- SCHWARTZ again drove: ALFIA TESTA to the Philadelphia _
- Detention Center. It was learmed by PH T-10 that ALFIA

TESTA" subsequently contaeted ANGELO BRUNO and 1nfermed

" him that" her husband | wasg ‘nerveus, - angry, and bitter
‘because JACOB KOSSMAN, ‘his atterney,-visited 'FRANK

- PALERMO, ‘who' is alse 1neareerated ‘at the Philadelphia
:Detentien Center, but 1gnered her husband ?![LEP TESTA

PH T-3 advised that ALFIA TESTA visited the

”heme of ARGEL@ BRUH@ on Sunday, June 21, 1964

PH T~3 advised en June 23, 1964, that ALFIA
TESTA again visited her husband PHILIP, and she told her
husband that ANGELO BRUNO had determined that he would

be released by Oetober 31, 1964,

/
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- JAMES\ TURCO,
«bincoln.Road, U
~Vineland, N,°J, 1é/

s,

/
o PH T-1 advised on March 5, 1964, that JIMMY co
visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company,.’ and
_subsequently left Penn Jersey Vending Company and went to
Camden where they visited SALVATORE AVENA, Subsequent to
their visit with AVENA, BRONO and TURCO returned to Phila-_
delphia where they met MAX WEISBERG. ‘

PH T—2 advised on April 7, 1964, that he learned
IMMY TURCO's wife was a patient in Philadelphia

Apartment 1010A
——2601 Parkway A Apartments,
;y#Philadelphia, Pa. ]

PH T-1 advised on March 5, 1964, that ANGELO BRUNO
had an appointment with MAX WEISBERG for k: 00 p.m.

- PH T~-1 advised on March 9, 1964 that MAX
- WEISBERG visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company.
WEISBERG indicated prior to his departure that he wculd o
again see ERUNO during the evening.

'PH T-1 advised on March 11, 1964, that MAX
WEISBERG visited Penn Jersey Vending Company, and
immediately went to 740 Christian Street where he joined
NICHOLAS PICCOLO and AL SCHWARTZ . Subsequently,‘WEISBERG
departed with AL SCHWARTZ

PH T-1 advised on Mareh 13, 1964 that MAX
WEISBERG had a 2:00 p.m. appointment with ANGELO BRUNO,
and arrived minutes after 2:00 p.m., plecked up ANGELO
_BRUNO ‘and both departed in WEISEERG'S car.

- T -
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" PH. T-l advised en March 16 1964 that MAX. WEISBERG

_was observed by him at abeut 2:00 p.m., leaving the vicinity
- of eth and Christian Streeta 1n ANGELO BRING'S autamebile.

PH T-l advised on March 17, 1964 MAX WEISBERG

Vvisited Penn’ Jersey Vending Company , but BRUNO was not
" present. Subsequently, BRUNO returned and met with MAX
EWEISBERG at MAIORIELLG'S barber shop._ o .

PH T-1 advised en March 19, 1964 ‘that MAX

‘«WEISEERG.entered Penn Jersey Vbnding C@mpany where he
_briefly spoke with ANGELO BRUNO, ~BRUNO and WEISHERG then
 left Penn Jérsey Vending Company and spoke privately

- the outside.- WEISBERG tol
- over" to see HYMAN STROMBE

'“vSTRQMHEBI eontaeted WEISEERG

. "BRUNO ‘that JEFF NEWMAN® went
’ and that subsequently

Pﬂ T-1 advised on March 20, 1964 that WEISBERG,

‘ accompanied by RAY OATES, arrived at Penn Jersey Vending "

CQmpany ‘and ‘spoke with AKGEL@ ERUNO. WEISBERG, before he

left, told BRUNO that he would see him on Sunday might,
_Mareh 22, 1964, at, FRANK MATTEQ'S party.

PH T-1 advised on March 23; 1964, that MAX

‘WEISBERG visited Penn Jersey Vending Company in an -

effort to speak with ANGELO BRUNO, who was not ‘there.
Subaequently, WEISBERG met with BRUNO at 74@ Christian

’Street

PH T»2 advised on April 1, 1964 that he observed
MAX WEISEERG speaking with ANGELO BRUNO in the hallway at

“T7T4 South 8th Street at the Catharine Street entrance
fwhere they talked fer appreximately @ne»half hour. -

PH T=2 advised on April 3, 1 964 that MAX .
WEISBERG and ANGELO BRUNO were seen by him walking toward
749 South Bth Street ‘which is the address of FELIX J@EN ,
DE TULLIO's new. barber shep. They talked there far apprex-
imately 40 minutes, : '

- T5 =
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- PH T=2 advised en Apwril T, 196& that ‘he observed
:%gx gEISBERG at Brd Street and @regen Avenue with ANGEL@
BRON ? , |

o PH. T~2 advised on April 9, 196& that MAx WEISEERG
met with ANGELO BRBNO at MICEAEL GRASSO'S real estate office,
-Philadelphia, ; A .

v PH T—e advised on Ap@il 16, 1964 ‘that MAX . i
 WEISBERG visited Penn Jersey Vending Company and T40
' Christian Street’ in an effert to lecate AHGELO BRBN@ but
was unsueeessful

LN

ANGELO BRUNO and MAX WEISBERG were eobseérved by

. SAS. EDWARD D, HEGARTY ‘and ROBERT W, HOLMES dining at the "

Oregon Diner, 3rd Sbreet and Oregon Avenue, Philadelphia
-on-April 27, 1964, ,

PH T-2 advised on April 27, 1964, MAX WEISEERG | !
attempted to eontaet ANGELO BRUNO at Penn Jersey ‘Vending ;
CQmpany at appr@ximately 1:25 p. . but was unsuccessful

' PH T-2 advised on April 29, 1964 that WEISEERG . o
again attempted to contact ANGEL@ BRUNO on two attempts, e |
»but was unsuceessful

' During the early afternoon of May 1, 1964,
‘according te PH T-2, MAX WEISBERG, ‘accompanied by RAY QATES,
visited the Perm Jersey Vending cgmpany in- an effort te v

..leoate ANGILO BRUNO but was unsuceessful

PH T=2 advised on May h 196& that MAX WEISBERG )
.and ANGELO BREH@ had a- diseulsi@n at. Penn Jersey Vénding »
‘109mpany.‘ N

- PH T-2 advised on May 13, 1964 that MAX WEISBERG,
aeccompanied by FRANK MATTE@ visited Penn Jersey Vending ’
‘Company, and subseguently. depa@ted from Penn Jepsey Vending
Company with FELIX Jtﬂﬁ DE TELIIO
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) "PH T-2 advised on May 15, 1964 that MAX WEISBERG
had a discussion with JACK WILLIAMS and ANGELO BRUNO at
Penn Jersey Vending Company for approximately 10 or 15
minutes., WEISBERG arrived at Penn Jersey Vending Company
at about 1:50 p.m. and departed with ANGELO BRUNO in
WEISBERG'S car at 3:40 p.m. :

PH T~3 advised on June 9, 1964 that MAX WEISBERG 3

was observed speaking privately with ANGELO BRUNO at the
2-4 Club, Philadelphia, on the occasion of JERRY 'BROOKS!

wedding receptiom,v

communique from the New York Office of the

By
FBI, dated July 31, 1964, Philadelphia was advised that

during the evening of July 29, 1964, ANGELO BRUNO was
observed with seven other individuals at the Pompei
Restaurant, 475 Park Avenueé, New York City. One or
these 1ndividuals was identifled as MAX WEISBERG. BRUNO
was aceompanied by a person tentatively identified as
JOHN SIMONE, WEISBERG then introduced BRUNO and his
cempanion named JOHNNY to the other persons seated at

.the table.
Mm‘smm '

Philadel‘hiaﬁ Pa,

E— —iSE—

WEINSTEIN is an assoelate of MAX WEISBERG in the
cperatien of the Cadillac Linen Supply Ccmpany

- PH T2 advised on April 8, 1964, LOU IALLI
arranged for Penn Jersey Vending Company to. distribute
invitations to eertain persous, which invitations were
for the wedding ‘reception of ANTHONY LALLI, stepson of

jLOU LALLI One of these invitations was for SAM WEINSTEINV

PH T-2 advised on April 9, 1964, that SAM
WEINSTEIN received his invitation to the: LALLI wedding
reception through MAX WEISBERG

- TT -
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- (ZARETSKY, who 18 tryin
- operator's license rest
approximately 90 trarfi
‘against him, SINDONE

- .rather than $600 in fines

~ from ANGELO E 8t BRUN ned ‘that  Pol -
'1cggmiﬁﬁiénérﬁﬁﬁwARD'LEARYTibfséins to resign, and that BELL
will then become . 85ioner ¢ ‘
. Department, and JOHN DRISCOLL wil
- Deteetives, - o TR

BRUNO,  “PH T-
~ “Arms,. Philadel
. Vending Company,
‘get back on the polic _ 4.~ B ‘Inten
“for him, It appeared that _FRANK SINDONE ‘was arrested in

J-19591@?]196@@5'ASRafreéhIﬁ“ f
Councilman GIORDANO had GOV ERN

~ ©ffice manager, RALPH SCHWARTZ,

PH_92-4k4

otopsor FE T-8 advised that for some time there has been
friction between ANGELO BRUNO and IGNAZIO DENARO in that
100 has complained about BRUNO'on two or three occasions

while with the people in New York,

2. Political and Police Corruption
powg 1 B T-1 advised on March 19, 1964, that FRANK

STNDONE told ANGELO BRUNO that he heard from Magistrate

E, DAVID KEISER's Off:

through Office Clerk JULES = -
to get FRANK SINDONE'S Pennsylvania
red. . SINDONE said there were = .
1olation tickets outstanding
\RETSKY ‘had "pulled most of
h would cost SINDONE $200

the moving violations," h-

ré&ﬁérﬁﬁtﬁeﬁli¢éﬁs§:i"". |
Yo be returned by Monday or

SINDONE expected his license

Tuesday, that is March 23 or 24, 1964,

On April 6, 1964, PR T-2 advised that he learned
BRUNO that BRUNO has been informed that Police -

’hén;beébgefﬂoaﬁiaglénerﬁ@ffthe-Eh;ladélphiéfﬁéiiﬁé““F‘
1 become Commissioner of

: ,on April 8, 1964, PH T-2 advised that -
GOVERNA, former Philadelphia Police: Department  Patrolman,
was at Penn Jersey Vend dmpany
. PH T-2 advise MO ARR; S 1t-at
la City Couneil, . contacted Penn Jersey

and stated that FRED GOVERNA wanted to
police fo

ing Company and waited for "ANGELO -
hat MORRIS STARR; Sergeant-at-.

rce and wanted BRUNO to intercede

“Couniell n _THOMAS GIORDANO's car ‘on Darien Street in =

f this arrest by FRED GOVERNA, -
A removed rom the police ,
layed a message through his .

force. ' Subseguently, BRUNO >d ' throy
‘%0 MORRIS STARR and teld

| - 85 Sl |
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him to do anything he cculd in effort to get GOVERNA reinstated
as a city peliceman,fA

- PH T-11,advised on April 14 1964 that he had
recelved informatien from a source whom he believed to be
reliable to the effect that there 1s currently a consplracy
in existence in Philadelphia which has as its purpose the
removal of HOWARD R, LEARY as Commissioner of the Phila-
delphia ‘Police Department He also said that FRED CORLETTO,
Managing Director of the City ‘of Philadelphia, 18 "tied up“
with ANGELO BRUNO ‘and is’ ‘working in BRUNO's" interest :
According to PH T-11, Deputy Philadelphia Police Commlssioners
EDWARD BELL and FRANK RIZZO have formed an alliance to work
:against LEARY, and in this regard are cooperating with
FRED CORLETT@ : , N

‘On April 25, 1964, PH T-2 advised that FRANK
_SINDONE +to0ld ANGELO BRUNO that he was picked up by Captain
_JAMES KEAN'S men for numbers lottery activities. BRUNO
instructed SINDONE not to get "fresh" with KEAN, whom
BRUNO described as a "good gug,l and stated further that
everything is under contrel

' ' On April 27, 1964, PH T-2 advised that AUGUSTINE
-MAZZIO, BRUNO associate, is paying ‘Captain JAMES KEAN,
Philadelphia Police Department, for. protection from’ police
_attention for ERUNO“s numbers operatien.

on. May 4, 196& PH T-3 advised that ANGELO BRUNO
and MAX WEISBERG held a discussion ‘concerning the cost of
"rixing" or "throwing out” a case in local Philadelphia
courts for gambling charges. WEISBERG recalled that
Magistrate BENJAMIN SEGAL wanted $350 to "throw out" a
numbers case; Magistrate E., DAVID KEISER wanted to make
$150; Judge RAYMOND PACE ALEXANDER would "throw one out"
for $200. PH T-8 has advised that ANGELO BRUNO expended
$3000 to obtain favorable court action (fixes) for ROCCO
SCAFIDI, brother of SAM SCAFIDI, 909 South 8th Street,
Philadelphia. Charges against ROCCO SCAFIDI resulied from

-~ 86 -
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”bﬁ@,P§?9??;SQAFIPILE3@'"fl@aﬁed"nin.the-Philadeiphia“areae

v‘3¢?3ﬁambliﬁg:Aetivities,;

— 1ng@ @ames :

PH T~1 and PH T=2 ‘both advised that FRANK

D'ATTILLIO 1s active1y making arr Qgements to- erganize o

' g ; varieus "colored churches” in Philadelphia.

Games will be sp@mseres"by chureh groups, but will be.
Morganized and @perated EFRANK D'ATTILLIO on a percentige
“basis. D'ATTILLIO has kept BRUNO informed of his efforts
~in this regard and has indicated that he. does not" want -
FRANK MONTE, FRANK WARDUC! r FRANK SINDONE to be
_;asseciated with' him- in tr ;venture because of thelr
_'peliee net@rietyo

B Gvap @ames

’ PH Twl, PH T~2 and PH T-8 have continu@usly
advised of the presence @f "floating" erap games in
‘Philadelphia., These games are organized and operated by
- FRANK - MONTE ,: FRANK NARDUCCI, FRANK Sl:,ONE JOHN: CAPPELLO
" MARTO ‘RICCOBENE, -AUGUSTINE MAZZIO; and JOSEPH LAZZARO,
These games are. frequently raided by the Philadelphia
~Police. Bepartment ‘but ‘start up within several days after
;each raid ANGEL@ BRUKO, aec@rding to PH T-1 and PH. P2y
is kept ' inf@rmed ‘of the game's preogress, ‘the earnings '
,therefrem, and the idemtities @f the @perat@rs,

On May 14 1964 PH T~2 advised that FRANK
SIND@NE informed ANWEL‘ BRUNO that he was erganizing
‘a new.crap game, and asked BRUNO for advice on its
eperaticn, SRUWO told S}WWGNE ‘not to use FRANK NARDUCCI
" 4in the game‘s operatien because he 1s eon probation as a.
result of ‘action taken in the Fhiladelphia County C@urts,
‘SINDONE told BRUNO - that he would not use FRANK MONTE
‘for .this same: rea3®no SIHDCNE ‘doubted that he W@uld be
'able to use JORN GAPFEIL@ ‘o MARIO RIGG@BENE because they

-
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 NICOLETTI, én behalf of his brother,

)
-

PH 92~

(57')

believes that within 2 year the South Philadelphia crowd

will. probably have nearly. ‘complete- eentrel of- gambling in

Philadelphia. He said "eut cards” will be. used more’

: freguently in. Philadelphia, thereby reducing the nnmber

Thits" and inecreasing their take. ."Cut cards" are used
f-,o a limited degrée in Philadelphia at present, ("Cut -

 ecards" refers to cutting out frequently hit numbers,

meaning either the player cannet play those numbers
1isted or they ean play some number @nly at reduced edds)

T PH TwE advised on May 12, 1964 ‘that GEORGE KATZ
centacted ANGELO BRUNO, who was accgﬂw.nied by FRANK .
'POMMY FOLEY."

FOLEY desired to know from BRUNO what the winning number
was for May 11, 1964 ‘because of an apparent misunder-
standing whicH arése concerming what the corréct number

was, NICOLETTI told KATZ that BRUNO had straightened the

matter out, and that the winning number was 314,-

"PH Tn2 further advised on May 12, 1964, that TOM

FOLEY, numbers writer, turns in his numbers action to .
ANGELO BRUNO through FRANK IANNARELLA and. PEPPY KOVLER,
The confusion which arose c@ncerning the correct number
for May 11, 1964, Pesulted from a mistake printed by the
"New. York Telegram, causing confusion throughout Phila-
delphia. - PH 'I=2 advised that he learned from FRANK
TANNARELILA that ANGELO BRﬁﬂay,ADAM D'OLIO, and DOMINIC

' COL0ZZI and a few others decided what the winning number
‘would be for May 11, 1964, and it-was decided that. "314“.

would be the cefreet mumbero

D, L@an Sharking

PH Tml PE Tw2 and FH T«S continue to furnish
information sh@wing that RAYMGND MARTORANO and FRANK
D'ATTILLIO are actively loan ‘sharking in the Philadelphia
area., .. AEGEL@ BHUN@ is supervising bheir efferts.

PH T-1 advised on Mareh 25, 196& ‘that RAYMOND
MART@RAN. inf@rmel ANWELO BRHN@ that a friend @f SAMUEL

e:89-='
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would instruet SIN

PH 92;444
(8)

MARGOLIS and FRANK PALERMO wanted to borrow $15®® This

“"friend” was de@erib@d as-being frem.New Jersey.

Pﬁ T«e advised en April’ 27, 196M that BAYMOND

MARTORANO regquestéd ANGELO BRUNO to "okay" a loan in the
amount of $1000 for. JOSEPH KANEFSKY, - KANEFSKY, aka JOE

KANE, needed the money to. repay AL SHORE,  KANE ‘and’ SOLLIE
GLEANER purchased | one=half of the Gandy Gane Lounge,
Marshall Street and Cregon Avemue, Philadelphia, and KANE
owned $1000 to SHORE, MARTORANO indicated that KANE =~
still owes $3000. BRUNG deferred his deecision until the
following Saturday night when BRUNG would have the

ocecasion to discuss KANE's loan request with DAN STROMBERG .
a brether of HYMAN CHAIM STR&? 3 ‘

PH T-3 advised on ApWil 29, 1964, that ALFRED
IEZZY complained to BRUNO that FRANK SINDONE was delinquent
in repaying a $500 lean, BRUNCG assured IEZZI that he
DONE te immediahely-repay IEZZI,

PH T-2 advised on April 29, 1964, that ANGELO
BRUNO was scheduled to arbitrate a dispute between
JOSEPH KANEFSKY and RAYMOND MARTORANG invelving the

.$1000 loan arrangements made by MARTORANO and KANEFSKY,

Present at the meeting, in addition to BRUNO, MARTORANO,

and KANEFSKY, W@uld be BALPH KA”Z aka T@MMI F@LEY, and’
mBAN STRQMEERG :

PH T-2 advised on April 30, 1964, that FRANK
SINDONE left $50.00 at Penn Jersey Vending Company to be

“given to FRED IEZZI, which money represented payment

toward loan extemded to him by IEZZI,

PR T=2 advised en May 1, 1964, that FRANK
D'ATTILLIO was opening a new luncheemette at 301 Seuth
52nd Street. D!'ATTILLIO wanted a $500 loan and a $200
gift from RAYMOND MART@RAHGQ principal of John's Vénding

,c@mpany, which company has a sevvice c@ntraet for -

= 90 =

DocId: 32299522 Page 71



_

hence 1t was necessary for MARGOLIS and PALERMO to

PH 92;444
(9)

machines and equipment owned by Penn Jersey Vending Company,
in return for giving. MARTCRANO the vending machine rights
at the luncheonette.  This.request by D'ATTILLIO angered
ANGELO" BRUNO, who felt D'ATTILLIO should take BRUNO's
machines on BRUNO's terms because of past favors performed

- by BRUHO for D'ATTILLIO

'PH T-3 advised on June 22, 1964 ‘that the owner
‘of Dante's Restaurant, who proceeded ‘'JOSEPH MALITO in ~ .
rtnership with JACK LOPINSON, had borrowed in excess of

'$20,000 from RAYMOND MARTORANO - JOSEPH MALITO allegedly

bought out LOPINSON'S former partner, either through an
exchange of money or through a debt settlement.

L. BRUNO's Involvement with Heavyweight Prize Fighter
CHARLES "SONNY" LISTON

PH T-1 advised on Mareh 15, 1964 that GEORGE
KATZ met BOB NILON during the previous week, at which time
NILON was eritical of SONNY LISTON, stating that LISTGN
would not fight any more because NILON believed LISTON

‘would go to Jall. LISTON reportedly indicated to NILON

that by goin§ to jail, he would "beat" FRANK "EBLINKY"
PALERMO and "SAPPY" MARGOLIS out of the money he recelved
from the CASSIUS CLAY fight.

PH T2 advised that GEORGE KATZ believes the
reason ANGELO. BRUNC, MAX WEISBERG, SAM MARGOLIS, FELIX
JOHN DE TULLIO, and FRANK PALERMO have had frequent
meetings in. the past_is because of their 1nvclvement in )
SONNY LISTON's contract., KATZ believes that PALERMO and
MARGOLIS are currently at-odds, and that PALERMO had o
borrowed a sum of money from FELIX JOHN DE: TULLIO-with the

~-intention of repaying it subsequent to the LISTON-CLAY

prize Pight. MARGOLIS, according to KATZ, apparently
borrowed money from the "Jewish Group" with the same

- intention of repaying it after the fight. As of March

15, 1964, the earnings of the prize fight were impounded,

»”
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- wlth LISTON because they feel that- LISTON ‘won't fight agaln,
- Purther, PALEBRMO and MARGOLIS have approached ANGELO, BRHNO
_to get” $50 ,000. for the purpose of buying back the verbal:

agreement that the NILONs and MARGOLIS. had at the time the

'NILONs initially gave MARGOLIS $50,000..

5 BRUHO's Invelvement 1n The Daminican Republie
: PH T2 advised on May 2, 1964, that 'ANGELO BRUNO

’reeeived a letter from BEN GOLOB which refleeted in part

that the Cemey Island Amusement Park, Deminican Republie,
during an unspecified period, had 1ncurred $M000 in

expenses and shewed a- 12 000 pr@fit

- - On May 21, 1964 'PH T—Z advised thab BEN- GOLOB
abeke with ANGELO BRUNO, and asked BRUNO to remove NORMAN
FROMKIN as operator of Coney Island. GOLOB wanted to ‘
replace FROMKIN in this capacity. GOLOB said that “FROMKIN
sent $45,000 last year to his wife in the United States,

and that the "returns" made by FROMKIN indicate that they
are making little money from Coney Island. GOLOB 1s of .
"~ the epinion that FROMKIN is siphening off a great deal of : ;

the proceeds from Coney Island. Further, the only person

FROMKIN is afraid of is ANGELO BRUNO, and the @nly person :
"to whom he will answer is BRUNO :

a GOLOB stated that there are three owners of
Coney Island; namely ANGEL@ BRUNO, NORMAK FROMKIN, and

“BERNARD ALLEN

Acc@rding to GOLOB, the Dominican Republic 1is : :
awaiting a 25 million dollar loan from the U, S, Government, .
and contacts with officials in the Dominican Republic

- for the purpose of establishing any type of gambling
~aetivities have not been good pending the receipt of this
lean. Currently, there is a. junta of three civilians

backed by the Army ruling the. Dominiean Republie. Slot
machines are no- longer in operation, hewever, two casines
are still operatingom -----
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6. BRUNO's Involvement with GEORGE BUCHER,
Representative of Loecal 37,
International Upholsterers Union,
-Philadelphia, Pa.

/

PH T-=1. advised that’ GEORGE BUCHER, accompanied by
RAYMOND MARTORANO, had a discussion with MARIO RICCOBENE

and ANGELO BRUNO on March 11, 196& at Penn Jersey Vending
Company. '

7E¢ LEGITIMATE BUSINESS ACTIVITIES

1. Miaml Pest Control Cempany,
Miami, Fla.

- 109 - o
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2, G and M Realty Company,
3411 Coulter Street,
rhiladelpnia,.Paog o

i It has previously been reperted that the principals
of . eapti@ned company are CARLO GAMBINO, of New Yerk City,
and PETER MAGGI@ brother-in-law of: ANGELD BRUHO :

PH’ T-El advised an April 205" 1954 that ANG]L@
BRUNO purchased 6n April 20, 1964, with eash. a Treasurer's

‘cheéck 1n the amount of $32, 0@0 ‘at the Broad Street Trust
-VCQmpany, 8th and” Ghristian ‘Streets, Philadelphia. " Cheek

bore #226 777, was made payable to PETER MAGGIO, and was
dated April 20, 1964

T - PH T=20 ‘advised that PETER MAGGIO recelved a .
cashier's check #A 850 81, “dravn on ‘Lafayette National
Bank, New York City, in the amount of $32 000, - payable to
the G and M Realty Cerperatien."'“

<111 <
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, 3!, Penn Jersey Vending Cempany,

8th and Catharine Streets,"
Philadelphia,.Pa.' T o

7 Tt has: previously been. reperted that Penn Jersey
Vending ‘Company, controlled by ANGEL@ BRUNO, - has an eperating
eontract with John's Vending Company, operated by RAYMOND *

- MARTORANO, PH . T-14 has ‘advised that John's Vending'. ‘Company
‘18 actually owned by HARRY "HUNCHBACK" RICCOBENE, who 1s
- presently confined Lewisberg Penitentiary, fer a narcoticsv
.violatien. ' , .

PH T-iu advised on May 7, 1964 -that HARRY

~RICC®BEKE had 1ssued- instruetiens to MARIO RICCOBEHE to

continue efforts for John's Vending Cempany to buy eomplete‘
control of Penn’ Jersey Vending Cempany.  HARRY RICG@BHNE E
desired this because of the neteriety ef ANG]LO BRUN@

PH T=-2' advised on May 29, 1964 RAYMGND MART@RANO

paid ANGELO ERUNO a commission cheek in the amount of $709. 38
' This commission check was for the month of April 196l and

‘ represented BRUNO's commission for approximately 105
v;locations. o ,

'h;, Ranchland Cerporation

PH T~2 advised on May 11, 1964 that ANGELO BRUNO

‘the sale ef the 1and at 3rd and @regon Avenue, Philadelphia. N
‘BRUNO was. uncertain as to whether this sum sheuld be

declared as a capital gain or as earned income. BRUNO'Ss
tax accountant, JOE WILSON, decided for him that it sheuld

- be declared as a eapital. gain inasmuch as BRUNO had the
- land fer mere than six menths prier to the sale.

F. TRAVEL
April 20-.21; 1964

B 0n April 20, 1964, ANGELO BRUNO departed Fhiladelphia,

-
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